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PROTOKÓŁ  Nr VI.2024 

z przebiegu VI Sesji Rady Gminy Bogdaniec 

odbytej w dniu 18 listopada 2024r. godz. 15:58 

 

 

Na skład 15 radnych w sesji uczestniczyło 15 radnych. 

 

Ponadto w sesji uczestniczyli: 

 

1. Wójt Gminy Bogdaniec 

2. Zastępca Wójta Gminy Bogdaniec 

3. Sekretarz Gminy 

4. Skarbnik Gminy 

5. Dyrektorzy Szkół i Przedszkoli Gmin Bogdaniec 

6. Kierownik Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej w Bogdańcu 

7. Pracownicy urzędu gminy 

9. Sołtysi Gminy Bogdaniec 

10. Dyrektor SP ZOZ „Przychodni Dworcowa” w Gorzowie Wlkp. 

11. Prezes Przychodni Bogdaniec 

12. W-ce Prezes Przychodni Bogdaniec 

13. Prezes Fundacji Zdrowy Bogdaniec 

 

Otwarcia VI Sesji Rady Gminy Bogdaniec dokonała Beata Wiśniewska – 

Przewodnicząca Rady. Stwierdziła quorum, wobec czego Rada może obradować i podejmować 

prawomocne uchwały. Poinformowała, iż obrady sesji są transmitowane i utrwalane za pomocą 

urządzeń rejestrujących obraz i dźwięk. Nagrania obrad będą udostępniane w Biuletynie 

Informacji Publicznej, na stronie internetowej gminy oraz w biurze rady. Ponad poinformowała 

o obowiązkach w zakresie nieujawniania, bez uzasadnionej potrzeby, danych osobowych osób 

niebędących funkcjonariuszami publicznymi, niepełniącymi funkcji publicznej, ani 

niezwiązanych z tą funkcją. 

 

Lista obecności w załączeniu 

 

Porządek obrad: 

 

1. Otwarcie VI Sesji Rady Gminy Bogdaniec. 

2. Przyjęcie porządku obrad. 

3. Informacja z działalności międzysesyjnej Wójta Gminy Bogdaniec. 

4. Informacja o stanie oświaty w Gminie Bogdaniec za rok 2023/2024. 

5. Podjęcie uchwały w sprawie szczegółowych zasad przyznawania i odpłatności za usługi        

    opiekuńcze, sąsiedzkie i specjalistyczne usługi opiekuńcze, z wyłączeniem specjalistycznych    

    usług opiekuńczych dla osób z zaburzeniami psychicznymi, oraz szczegółowych warunków    

    częściowego lub całkowitego zwolnienia z opłat oraz trybu ich pobierania. 

6. Podjęcie uchwały w sprawie organizacji wspólnej obsługi finansowej jednostek    
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    organizacyjnych Gminy Bogdaniec. 

7. Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie zasad nabywania, zbywania i obciążania   

     nieruchomości oraz ich wydzierżawiania lub wynajmowania na czas oznaczony dłuższy niż  

     3 lata lub na czas nieoznaczony. 

8. Podjęcie uchwały w sprawie zaliczenia dróg do kategorii dróg gminnych. 

9. Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie zaliczenia dróg do kategorii dróg   

    gminnych. 

10. Podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia do opracowania miejscowego planu     

      zagospodarowania przestrzennego dla działek nr ewid. 55/4, 58/3, 58/8, 59/3, 59/1, 58/4,   

      58/5, 58/6 i 59/2 położonych w Bogdańcu. 

11. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Bogdaniec   

      na lata 2024-2028.  

12. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały budżetowej Gminy Bogdaniec na rok 2024. 

13. Podjęcie uchwały w sprawie obniżenia średniej ceny skupu żyta stanowiącej podstawę   

      obliczenia podatku rolnego na obszarze Gminy Bogdaniec. 

14. Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia stawek podatku od nieruchomości. 

15. Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia wysokości stawek podatku od środków   

      transportowych. 

16. Informacja Wójta Gminy Bogdaniec z analizy oświadczeń majątkowych za rok 2023. 

17. Informacja Przewodniczącej Rady Gminy Bogdaniec z analizy oświadczeń majątkowych    

      za rok 2023. 

18. Przyjęcie protokół Komisji Rewizyjnej z przeprowadzonej kontroli. 

19. Przyjęcie protokołu z przebiegu V Sesji Rady Gminy Bogdaniec. 

20. Interpelacje i zapytania radnych. 

21. Sprawy różne (wnioski i informacje). 

 

Beata Wiśniewska – Przewodnicząca Rady – czy są inne propozycje do porządku obrad?   

 

Tomasz Kwiatkowski – Wójt Gminy – wnioskuje o zdjęcie z porządku obrad punkt 7 

Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie zasad nabywania, zbywania i obciążania   

nieruchomości oraz ich wydzierżawiania lub wynajmowania na czas oznaczony dłuższy niż  

3 lata lub na czas nieoznaczony. Projekt uchwały wymaga jeszcze doprecyzowania. 

 

Przechodzimy do pkt-u 3 informacja z działalności międzysesyjnej Wójta Gminy 

Bogdaniec bardzo proszę Pana Wójta o przedstawienie informacji. 

 

Ad. 3 

Tomasz Kwiatkowski – Wójt Gminy - informacja z działalności Wójta Gminy 

Bogdaniec za okres od 01 października 2024 r. do 17 listopada 2024 r. 

W zakresie wydanych zarządzeń w sprawie: 

1) powołania komisji do przeprowadzenia spisu zdawczo – odbiorczego w związku z 

wyborem nowych Sołtysów w sołectwach: Bogdaniec, Chwałowice, Gostkowice, Jenin, 

Jeninek, Krzyszczynka, Krzyszczyna, Kwiatkowice, Lubczyno, Motylewo, Podjenin, Racław i 

Włostów; powołania komisji konkursowej do oceny złożonych wniosków na rok 2025 z 
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zakresu realizowanego przez gminę celu publicznego „Wspieranie rozwoju sportu”, wpłynęło 

osiem wniosków. Siedem wniosków spełnia wymogi formalno-prawne. Jeden wnioskodawca 

został wezwany do uzupełniania braków formalno-prawnych. Wniosek został uzupełniony w 

wyznaczonym terminie; określenia miesięcznej wysokości stypendium szkolnego na okres od 

01 września 2024 r. do  31 grudnia 2024 r.tj.: I grupa dochodowa (0 zł-250 zł) – miesięczna 

wysokość stypendium na ucznia 248,00, II grupa dochodowa (251-350) – miesięczna wysokość 

stypendium na ucznia 223,00, III grupa dochodowa (351-600) – miesięczna wysokość 

stypendium na ucznia 198,00, wpłynęło sześć wniosków. Wszystkie wnioski spełniły kryteria 

do przyznania pomocy finansowej. Przyznano stypendia na ogólną kwotę : 4.952,00zł; 

wyznaczenia Pani Beaty Kisielewicz - Chwirot – nauczyciela Szkoły Podstawowej im. Jana 

Pawła II w Lubczynie do zastępstwa dyrektora szkoły w przypadku jego nieobecności; 

powołania komisji przetargowej do wyboru wykonawcy zadania pn. „Remont drogi gminnej w 

m. Motylewo”, na dzień 13 listopada 2024 r. Wpłynęło siedem ofert: 1) PRYWATNE 

PRZEDSIĘBIORSTWO USŁUGOWO-DROGOWE DROGUS KRZYSZTOF WIĄCEK, 

Gorzów Wielkopolski – 356.105,54, 2) PRZEDSIĘBIORSTWO DROGOWO-USŁUGOWE 

„DROMAX” RYSZARD KOBIERSKI I KAROL KOBIERSKI SPÓŁKA CYWILNA, 

Strzelce Krajeńskie – 296.378,34, 3) PRZEDSIĘBIORSTWO DROGOWE KONTRAKT Sp.  

Krosno Odrzańskie – 439.180,60, 4) MALDROBUD Sp. z o.o. sp. k., Myślibórz – 372.202,94 

5) INFRAKOM Kościan Sp. z o.o. – 294.133,59, 6)  KAMIX Zwierzyn – 417.990,65,7) 

EUROVIA POLSKA S.A. Bielany Wrocławskie – 455.342,42. Kwota przeznaczona na 

realizację zadania: 263.000 zł. Trwa badanie i ocena ofert w tym wezwania do uzupełniania 

ich;  powołania komisji do odbioru końcowego zadania pn. „Budowa drogi gminnej nr 000415F 

– Chwałowice” w dniu 15 listopada 2024 r. Wartość zadania: 2.498.000,00zł; zmiany uchwały 

budżetowej na rok 2024 - wydano 3 zarządzenia, 1) zmiany dotyczyły dochodów i wydatków 

na kwotę 1.086.948,35 zł, w tym:  dotacji celowej otrzymanej z budżetu państwa wysokości 

1.071.362,40 zł (dotyczyły: zwrotu podatku akcyzowego wypłaconego rolnikom, Karty Dużej 

Rodziny, zadań z zakresu ewidencji ludności i USC, środków na pokrycie wydatków 

związanych z transportem dokumentacji archiwalnej z wyborów do rad gminy, wypłaty bonu 

energetycznego, świadczenia rodzinnego i świadczenia z funduszu alimentacyjnego 

wypłacanego przez GOPS), środków pochodzących z Funduszu Pomocy dla Obywateli 

Ukrainy w wysokości 15.585,95 zł (dotyczyły: zadania oświatowe, świadczenie pieniężne 40zł, 

zapewnienie posiłku, świadczenie rodzinne nadanie nr PESEL), zmniejszono dotację w kwocie 

8.293,17 zł i dotyczy wyposażenia szkół w podręczniki 2) przeniesiono z rezerwy ogólnej 

kwotę 84.000 zł do: Dział Oświata i wychowanie 4.808 zł (zwrot odszkodowania za zniszczoną 

elewację po pożarze w Zespole Szklono - Przedszkolnym w Bogdańcu), Dział Rodzina 4.000 

zł (zwrot dotacji oraz płatności wykorzystywanych niezgodnie z przeznaczeniem – realizacja 

GOPS), Dział Ochrona zdrowia 75.192 zł (remont pomieszczeń rehabilitacji przy ośrodku 

zdrowia w Bogdańcu). 

W zakresie gospodarki nieruchomościami: w dniu 5 listopada ogłoszono czwarty wykaz 

nieruchomości przeznaczonych do sprzedaży i dotyczą dwóch nieruchomości gruntowych 

położonych przy ulicy Mickiewicza w Bogdańcu numer działki 109/101 cena nieruchomości 

126.000 zł sprzedaż bezprzetargowa na rzecz użytkownika wieczystego i działka 109/ 9 cena 

nieruchomości sprzedaż bezprzetargowa na rzecz użytkownika wieczystego 77.000 zł sprzedaż 

bezprzetargowa na rzecz użytkownika wieczystego. W dniu 14 października odbył się drugi 
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publiczny przetarg pisemny nieograniczony na sprzedaż następującej nieruchomości działki o 

numerze 445/5 położonej w obrębie Bogdaniec. Nie złożono tu żadnej oferty. Cena 

wywoławcza 75.000 zł. W dniu 28 października odbył się trzeci publiczny przetarg pisemny 

nieograniczony na sprzedaż następujących nieruchomości działka 55/9 położona w obrębie 

Bogdaniec. Cena wywoławcza 75 000 zł, nie złożono oferty żadnej. Kolejne działki to 295/14 

oraz 1/3 udział w działce 295/15 położonej w obrębie Bogdaniec. Cena wywoławcza 82. 000 

zł. numer działki 295/13 oraz 1/3 udziału w działce 295/15, cena wywoławcza 87.000 zł, 

kolejna nieruchomość 295/12 oraz 1/3 udział w działce 295/15, cena wywoławcza to kwota 76. 

000 zł. Na te nieruchomości nie złożono żadnej oferty. W związku z tym w dniu 6 listopada 

ogłoszono czwarty publiczny przetarg pisemny nieograniczony dotyczący sprzedaży na 

własność nieruchomości gruntowych położonych właśnie w miejscowości Bogdaniec. I tu 

dotyczy, to działki o numerze 55/9 cena wywoławcza 75.000 zł, kolejna działka 295/14,  

1/3 udziału w działce 295/15 cena wywoławcza 80.000 zł. Numer działki 295/13 i 1/3 udziału 

w działce 295/15 cena wywoławcza 85.000 zł., trzecia działka 295/ 12 z 1/3 udziału w działce 

295/15c Cena wywłaszcza 74.000 zł. W dniu 7 listopada ogłoszono piąty wykaz nieruchomości 

przeznaczonych do sprzedaży, nieruchomość gruntowa, niezabudowana, położona w 

miejscowości Łupowo, numer działki 33/9, o powierzchni 0,50 hektara, cena nieruchomości 

370.000 zł., przetarg publiczny nieograniczony w dniu 15 listopada ustanowiono służebność 

przesyłu na działkę o numerze ewidencyjnym 55/9 położonej w miejscowości Łupowo 

stanowiącą własność gminy Bogdaniec, służebność została ustanowiona na rzecz PWS 131 

spółka z siedzibą w Białych Błotach ogólna powierzchnia pasa służebności na działce 55/9 

wynosi 61,7 m2, stanu służebności nastąpiło odpłatnie na okres 30 lat.  

W zakresie spotkań roboczych: w trakcie tego okresu między sesyjnego spotkania które 

odbyłem z zastępcą dyrektora Zarządu Dróg Wojewódzkich w Zielonej Górze Panem 

Krzysztofem Kocikiem w sprawie przeniesienia przejścia dla pieszych i sygnalizacji świetlnej 

z ulicy Mickiewicza w Bogdańcu na wysokości OSP, gdyż te przejście i sygnalizacja będzie 

kolidowała z wjazdem budowanej OSP. z Dyrektorem Filharmonii w Gorzowie Wielkopolskim 

Panią Alicją Pisarewicz w sprawie współpracy szkół z terenu Gminy Bogdaniec z Filharmonią 

Gorzowską. Wiem, że te spotkania też Państwo Dyrektorzy te spotkania też z Panią Dyrektor 

się w Waszych szkołach odbyły i za nie bardzo dziękuję. Spotkanie z Zastępcą Prezydenta 

Miasta Gorzowa w sprawie wspólnej realizacji zdania Organizacji Publicznego Transportu 

Zbiorowego na liniach komunikacyjnych w powiatowych gminnych przewozach pasażerskich. 

Panem Markiem Sokołem, Panią Anną Janusz-Durbajo, Panią Małgorzatą Reks, z Panem 

Mariuszem Kuleszą w sprawie organizacji Wielkiej Orkiestry Świątecznej Pomocy na terenie 

gminy Bogdaniec, z Panią Edytą Żylewicz, Panią Anną Kardasz, Panią Ewą Zenelt, i Lekarzem 

Panią Magdaleną Makulską, Przewodniczącą Rady Gminy Bogdaniec Panią Beatą Wiśniewską 

oraz Przedstawicielami Urzędu Gminy Bogdaniec w sprawie wynajęcia i remontu pomieszczeń 

przychodni zdrowia w Bogdańcu przy ulicy Leśnej  z Dyrektorem Samodzielnego Publicznego 

Zakładu Opieki Zdrowotnej Przychodnią Dworcowa Panią Magdaleną Białowąs i tu również 

w tym spotkaniu uczestniczyła między innymi Pani Przewodnicząca Rady Gminy Bogdaniec 

Pani Beata Wiśniewska oraz przedstawicielami Urzędu Gminy, a spotkanie dotyczyło sprawy 

wynajęcia przychodni zdrowia w Bogdańcu celem dalszego funkcjonowania Filii Dworcowa 

w Bogdańcu, z mieszkańcami sołectw Gostkowice i Motylewo w sprawie bieżących potrzeb 

sołectw. Dyrektorem Muzeum Lubuskiego imienia Jana Dekarta, Panią Ewą Pawlak, 
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Proboszczem Parafii Trójcy Świętej, Księdzem Ireneuszem Astejem, pracownikami Urzędu 

Miasta Gorzowa Wielkopolskiego w sprawie wspólnego wydania książki dotyczącej historii 

powstania miejscowości Wieprzyce. Panem Rafałem Deptuła Sołtysem Sołectwa Bogdaniec w 

sprawie omówienia bieżących spraw związanych z Sołectwem Bogdaniec, przedstawicielami 

Urzędu Marszałkowskiego w sprawie możliwości uzyskania dofinansowania w szczególności 

ze środków KPO., Panią Karoliną Tomczyszyn Sołtysem Sołectwa Lubczyno w sprawie 

uszkodzenia budynku sali wiejskiej w Lubczynie. 

 Inne spotkania to, Konwent Włodarzy Zgromadzenia Gmin Województwa Lubuskiego, 

Turniej Tenisa Stołowego w Jeninicu z celem charytatywny na rzecz pogorzelców, Dzień 

Edukacji Narodowej w Szkole Podstawowej im. Włodzimierza Korsaka w Jeninie, Szkole 

Podstawowej im. Jana Pawła w Lubczynie, Szkole Podstawowej im. Leśników w Jeninicu oraz 

Szkole Podstawowej im. Henryka Sienkiewicza. Dzień Edukacji w Gminnym Przedszkolu 

Publicznym w Jeninie, już on był w innym terminie. Zebranie członków Stowarzyszenia Gmin 

Polskich Euroregion ProEuropa Viadrina, udział w spotkaniu kapituły konkursy nawigator 

biznesu Miejski Obszar Funkcjonalny Gorzów Wielkopolski. Spotkanie z okazji Dnia Seniora 

w Chwałowicach. Rada Budowy w sprawie budowy i przebudowy budynku Urzędu Gminy  

w Bogdańcu. Udział w Teatrze imienia Juliusza Osterwy w Gorzowie Wielkopolskim 

 i inauguracji wydarzenia edukacyjnego w formie przedstawienia teatralnego realizowanego w 

ramach kampanii promocyjnej „Kupuj Świadomie”. Gminy Dzień Seniora w Zespole Szkolno-

Przedszkolnym w Bogdańcu. Inauguracja Roku Akademickiego 2024 Bogdanieckiego 

Uniwersytetu Trzeciego Wieku. 18-ste  urodziny Stowarzyszenia Kraina Szlaków 

Turystycznych- Lokalnej Grupy Działania. Spotkanie Zgromadzenia Związku Celowego Gmin 

MG-6 w sprawie stawek opłat ponoszonych przez przedstawicieli nieruchomości za usługi 

opróżniania zbiorników bezodpływowych i transportu nieczystości ciekłych, spotkanie 

związane z Dniem Świętego Huberta mające za zdanie promocję trwale zrównoważonej 

gospodarki leśno-łowieckiej. Wydarzenie edukacyjne dla klas 1-3 z terenu Gminy Bogdanie w 

formie przedstawienia teatralnego realizowanego w ramach kampanii promocyjnej „Kupuj 

Świadomie” przez Krajowy Ośrodek Wsparcia Rolnictwa, Oddział Terenowy w Gorzowie 

Wielkopolskim, Kuratorium Oświaty i Teatr imieniem Juliusza Osterwy w Gorzowie 

Wielkopolskim. Po prostu to wydarzenie zostało przeniesione w ubiegłym tygodniu tu właśnie 

na tej sali, w której uczestniczyło 244 uczniów klas 1-3. Myślę, że o emocjach tych Państwa, 

którzy mają kontakt, opowiadali uczniowie i że te emocje były i ta świadomość też była 

budowana. Gala konkursu nawigator biznesu miejski obszar funkcjonalny Gorzów 

Wielkopolski. Wpłynęły podziękowania, podziękowania dla Pana Tomasza Kwiatkowskiego, 

Wójta Gminy Bogdaniec, Rady Gminy Bogdaniec oraz mieszkańców Gminy Bogdaniec za 

bezcenną pomoc i wsparcie i dar serca dla gminy Łambinowice podczas powodzi. Za nami 

ciężki okres, ciężki czas i wiele ludzkich tragedii, wiele zniszczeń i ogrom strat, których nasza 

gmina doświadczyła już po raz drugi przez powódź. Przed nami długa i trudna droga do 

odbudowy, jednak dziś jesteśmy silniejsi i pełni wiary, że jeszcze będzie dobrze, bo mamy 

wokół siebie wielu przyjaciół i ludzi dobrej woli, którzy zupełnie bezinteresownie wyciągnęli 

swoją pomoc, dłoń i spali naszą gminę rzeczowo i finansowo. Z całego serca dziękuję 

wszystkim, którzy włączyli się w akcję pomocową dla gminy Łambinowice. Za waszą 

solidarność, ogromną hojność, otwarte serca i każdy gest wsparcia przywracający nadzieję tym, 

którzy w wyniku powodzi stracili tak wiele. Jeszcze raz dziękując życzę, aby dobro, które 
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okazaliście wróciło do Was z podwójną siłą. Życzę wszelkiej pomyślności w życiu osobistym, 

realizacji marzeń oraz zwykłej ludzkiej życzliwości. Z pozdrowieniami Wójt Gminy 

Łambinowice Tomasz Karpiński. Ja od siebie chciałbym podziękować wszystkim Państwu za 

te wspólne działania, w których wzięliście udział, przekażcie w swoich sołectwach, każdy jest 

osobny, a swoich mieszkańców te podziękowania za to wielkie serce i pomoc dla tej gminy, 

która ucierpiała w wyniku powodzi. Kolejne podziękowania, które wpłynęły, to dla 

Ochotniczych Straży Pożarnych, posiadam przy sobie w Lubczynie, gdyż jest przedstawiciel 

Pani Prezes na sali. Te podziękowania są od Pana Burmistrza Miasta Kostrzyna nad Odrą za 

udział i pomoc w zaangażowaniu profesjonalizm, jaki wykazany został podczas działań 

związanych z przeciwdziałaniem zagrożeniu powodziowemu. Pozwolę sobie przekazać. Ja 

bardzo dziękuję. 

Beata Wiśniewska – Przewodnicząca Rady - Dziękuję bardzo Panie Wójcie. Czy są pytania 

w tym punkcie? Nie ma. Dziękuję bardzo. Przechodzimy do punktu kolejnego, 4. Informacja o 

stanie oświaty w gminie Bogdaniec za rok 2023-2024. Proszę bardzo Pana Wójta Tomasza 

Kwiatkowskiego o przedstawienie informacji 

 

Ad. 4 

Tomasz Kwiatkowski – Wójt Gminy Bogdaniec - Państwo Radni otrzymali tą informację 

szczegółowo została też omówiona przez Panią Kierownik Referatu Oświaty Panią Annę 

Wójcik. Bardzo dziękuję Pani Kierownik, a ja pozwolę sobie Państwu przedstawić tą 

informację o realizacji zadań oświatowych w roku szkolnym 2023-2024. Taki obowiązek 

sporządzenia sprawozdania o stanie realizacji zadań oświatowych wynika z dyspozycji art. 11 

ust. 7 ustawy z dnia 14 grudnia 2016 roku - prawo oświatowe. Zgodnie z tymi zapisami organ 

wykonawczy jednostki samorządu w terminie do 31 października przedstawia organowi 

stanowiącemu jednostki samorządu terytorialnego informacje o stanie realizacji zadań 

oświatowych i te zadania będą tutaj przedstawione. Na terenie naszej gminy mamy 4 szkoły 

podstawowe, jedna z nich mieści się w Zespole Szkolno-Przedszkolnym w Bogdańcu i mamy 

oddział przedszkolny i przedszkola, liczba oddziałów 6, łączna liczba dzieci 140 dzieci, w tym 

2 z Ukrainy. W Szkole Podstawowej w Bogdańcu, liczba oddziałów, to 11, ilość uczniów 218, 

w tym z Ukrainy 5. Szkoła Podstawowa im. Włodzimierza Korsaka w Jeninie, w oddziale 

przedszkolnym i przedszkola liczba oddziałów 1, liczba dzieci 15 w Szkole Podstawowej jest 

8 oddziałów, w łącznej ilości 179 uczniów, w tym 6 z Ukrainy. Szkoła Podstawowa imieniem 

Leśników Polskich w Jenińcu tam również jeden oddział ilości 17 dzieci. W Szkole 

Podstawowej jest siedem oddziałów, łączna liczba uczniów, to 84, w tym 1 dziecko z Ukrainy. 

W Szkole Podstawowe imieniem Jana Pawła II w Lubczynie jest jeden oddział, liczba dzieci w 

tym oddziale, to 15, a w Szkole Podstawowej jest 7 oddziałów, włącznie ilości 74 uczniów.  

Na terenie naszej gminy indywidualnie funkcjonujące Przedszkole, Gminne Przedszkole 

Publiczne w Jeninie, łącznie ilości oddziałów dwóch, liczba dzieci 50, w tym Ukrainy 1 

dziecko. Kadra pedagogiczna w szkołach przedstawia się w następujący sposób; w Szkole 

Podstawowej w Bogdańcu początkujących nauczycieli jest 12, mianowanych 5, 

dyplomowanych 25. W Szkole Podstawowej w Jeninie początkujących 3, mianowanych 6 i 12 

dyplomowanych. W Szkole Podstawowej im. Jana Pawła w Lubczynie początkujących 4, 2 

mianowanych i 14 dyplomowanych. W Szkole Podstawowej Leśników Polskich w Jenińcu 5 

początkujących, 6 mianowanych, 10 dyplomowanych. W Gminnym Przedszkolu Publicznym 
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w Jeninie 2 początkujących, 2 mianowanych, dyplomowanych 3. Pracownicy niepedagogiczni 

w Zespole Szkolno-Przedszkolnym w Bogdańcu na umowę o pracę 16 przy refundacji z 

Powiatowego Urzędu Pracy 2. W Szkole Podstawowej na imieniem Korsaka w Jeninie 6 osób 

na umowę o pracę, 1 przy refundacji PUP. W Szkole Podstawowej im. Jana Pawła II w 

Lubczynie 4 na umowę o pracę, 1 osoba refundacja z PUP. W Szkole Podstawowej Leśników 

Polskich w Jenińcu 6 pracowników na umowę o pracę, 2 refundacji z Powiatowego Urzędu 

Pracy i w Gminnym Przedszkolu w Jeninie 5 na umowę o pracę i refundacji z PUP 2. Realizacja 

wychowania przedszkolnego poza gminą 13 dzieci zamieszkałych na terenie gminy 

uczęszczało do przedszkoli w gminach; Gorzów Wielkopolski, Lubiszyn wydatkowano kwotę 

205.693,14zł. Czwórka dzieci z poza terenu gminy uczęszczało do przedszkoli prowadzonych 

przez gminę Bogdaniec i tu wpłynęła kwota 21.505,63zł. Kolejny slajd przedstawia 

doskonalenie zawodowe nauczycieli i tu są kwoty 16. 056 zł. to Zespół Szkolno-Przedszkolny 

w Bogdańcu, 6.125 zł. Szkoła Podstawowa im. Włodzimierza Korsaka w Jeninie. W Szkole 

Podstawowej Jana Pawła w Lubczynie poniesiono kwotę 1.850 zł., w Szkole Podstawowej 

Leśników Polskich w Jenińcu 1.365 zł i 2.800 zł, to kwota w Gminnym Przedszkolu 

Publicznym w Jeninie. Wydatki na nagrody z okazji Dnia Edukacji Narodowej w Zespole 

Szkolno-Przedszkolnym w Bogdańcu przeznaczono kwotę 39.700 zł, w Szkole Podstawowej 

imieniem Włodzimierza Korsaka w Jeninie kwotę 17.300 zł., w Szkole Podstawowej Jana 

Pawła II w Lubczynie kwotę 14.900 zł., w Szkole Podstawowej imieniem Leśników Polskich 

w Jenińcu 15.500 zł. i w Gminnym Przedszkolu Publicznym w Jeninie kwotę 10.207 zł.. 

Nagrody specjalne z okazji 250 rocznicy utworzenia Komisji Edukacji Narodowej w Zespole 

Szkolno-Przedszkolnym w Bogdańcu kwotę 42.750 zł, w Szkole Podstawowej w Jeninie 20. 

250 zł, w Szkole Podstawowej w Lubczynie 13.500, Szkole Podstawowe w Jenińcu 18.000, w 

Gminnym Przedszkolu Publicznym w Jeninie kwota 6.750 zł i Niepublicznym Przedszkolu 

Kraina Dzieciństwa 3.375 zł. Pomoc materialna dla uczniów o charakterze socjalnym, jaka 

została udzielona, to stypendium szkolne uczniowie z Polski kwota 14.136,55 zł., stypendia 

szkolne na uczniów z Ukrainy 12.880 zł. i zasiłek szkolny, to kwota 2.480 zł.. Pomoc materialna 

dla uczniów o charakterze motywacyjnym, stypendia Wójta Gminy Bogdaniec, za wyniki w 

nauce 14.000 zł. przyznano za osiągnięcia sportowe 11.000 zł. i za osiągnięcia artystyczne 

1.000 zł. Na zakup podręczników, materiałów edukacyjnych dla uczniów w Zespole Szkolno-

Przedszkolnym w Bogdańcu wydano kwotę 30.485,07 zł. W Szkole Podstawowej imieniem 

Włodzimierza Korsaka w Jeninie 25.491,69 zł.. W Szkole Podstawowej w Lubczynie kwotę 

10.000,17 zł i w Szkole Podstawowej imieniem Leśników Polski w Jenińcu 11.009,31 zł.  

Liczba uczniów korzystających z dodatkowych form edukacyjnych przedstawia się w 

następujący sposób, zajęcia wyrównawcze 34 uczniów w Zespole Szkolno-Przedszkolnym, 

zajęcia logopedyczne 55, 13 w korekcyjno-kompensacyjnych zajęciach indywidualnych 2, w 

rewalidacyjnych 13. W Szkole Podstawowej im. Włodzimierza Korsaka w Jeninie w zajęciach 

wyrównawczych 50 w logopedycznych 26, w korekcyjno-kompensacyjnych 21, w 

indywidualnych 1 i rewalidacyjnych 7 uczniów. W Szkole Podstawowej im. Jana Pawła w 

Lubczynie w zajęciach wyrównawczych 37, w logopedycznych 9, w korekcyjno-

kompensacyjnych d12, w indywidualnych żadna osoba nie uczestniczyła, w rewalidacyjnych 

7, w Szkole Podstawowej w Jenińcu wyrównawczych 89, logopedycznych 42, korekcyjno-

kompensacyjnych 26, indywidualnych 1 i rewalidacyjnych 8. W Gminnym Przedszkolu 

Publicznym w Jeninie wyrównawczych żaden uczeń, w logopedycznych 10, w korekcyjno-
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kompetencyjnych 6, w indywidualnych również żaden uczeń, w rewalidacyjne 3 dzieci. Slajd 

przedstawia liczbę uczniów korzystających z zajęć rozwijających oraz biorących udział w 

konkursach i olimpiadach: Zespół Szkolno-Przedszkoln w Bogdańcu, w zajęciach sportowych 

15, w kole przedmiotowym 74 i w olimpiadach, konkursach przedmiotowych 16, w Szkole 

Podstawowej w Jeninie, w olimpiadach i w konkursach przedmiotowych 73, w sportowych i 

przedmiotowych żaden uczeń. W Szkole Podstawowej im. Jana Pawła II w Lubczynie w 

sportowych 28, w kole przedmiotowym 72 i w olimpiadach i konkursach przedmiotowych 32, 

w Szkole Podstawowej w Jenińcu w zajęciach sportowych 30, w kołach przedmiotowych 59 i 

w olimpiadach 6. Liczba uczestniczących w zajęciach z doradztwa zawodowego, 150 uczniów 

w Zespole Szkolno-Przedszkolnym w Bogdańcu, w Szkole Podstawowej Włodzimierza 

Korsaka w Jeninie 128, w Szkole Podstawowej Jana Pawła II w Lubczynie 10 i 25 w Szkole 

Podstawowej Leśników Polskich w Jenińcu. Dofinansowanie dokształcania młodocianych 

pracowników ilość wniosków 4, wysokość refundacji 38.324,68 zł. Liczba dowożonych 

uczniów do Zespołu Szkolno-Przedszkolnego to 26, do Szkoły Podstawowej w Jeninie 27, do 

Szkoły Podstawowej w Lubczynie 69 i 30, do Szkoły Podstawowej w Jenińcu. Dowóz do szkół 

specjalnych i ośrodków terapii zajęciowej; Do ośrodków i szkół specjalnych w Gorzowie 

Wielkopolskim transportem zbiorowym dowożono 19 dzieci. Z indywidualnego przewozu 

realizowanego przez rodziców dziecka korzystało 4 uczniów i koszty przewozu i refundacji 

kosztów przewozu, to kwota 199.058,46 zł. Rozwój kompetencji cyfrowych uczniów  

i nauczycieli przedstawia się w następujący sposób; w Zespole Szkolno-Przedszkolnym w 

Bogdańcu laptopy dla nauczycieli 24 sztuki, laptopy dla uczniów 25. W Szkole Podstawowej 

imieniem Włodzimierza Korsaka w Jeninie 18 dla nauczycieli, 25 dla uczniów. W Szkole 

Podstawowej im. Jana Pawła II w Lubczynie 13 dla nauczycieli, 11 dla uczniów. W Szkole 

Podstawowej im. Leśników Polski w Jenińcu 14 dla nauczycieli i 10 dla uczniów. Kolejny slajd 

będzie przedstawiał dożywianie uczniów w Zespole Szkolno-Przedszkolnym z tego dożywiania 

korzystało 170 uczniów, w Szkole Podstawowej Włodzimierza, Korsaka w Jeninie 63, w 

Szkole Podstawowej im. Jana Pawła II w Lubczynie 29, 26 w Szkole Podstawowej w Jenińcu 

i 50 w Gminnym Przedszkolu Publicznym w Jeninie. Średnie wyniki punktowe egzaminów 

ósmoklasisty na terenie Gminy Bogdaniec z języka polskiego przedstawiają się w następujący 

sposób. Średni wynik szkoły w Zespole Szkolno-Przedszkolnym w Bogdańcu to 69,87%, 

średni wynik powiatu to 62,01, a średni wynik województwa 56,18. W Szkole Podstawowej w 

Jeninie średni wynik szkoły 63,79, średni wynik powiatu 62% i średni wynik województwa 56. 

Czyli tutaj te wyniki wyższe są i od poziomu powiatu i od poziomu województwa. W Szkole 

Podstawowej im Leśników Polskich w Jenińcu średni wynik szkoły to 39,8%, średni wynik 

powiatu 62,01%, a średni wynik województwa 56,18%. Średni wynik punktowy egzaminów 

ósmoklasisty Gminy Bogdaniec z matematyki przedstawia się w następujący sposób. Średni 

wynik szkoły w Zespole Szkolno-Przedszkolnym w Bogdańcu to 42,13%. średni wynik 

powiatu to 44, 02% i średni wynik województwa to 42,44%. W Szkole Podstawowej  im. 

Włodzimierza Korsaka w Jeninie średni wynik szkoły to 50,86%. stosunek do średniego 

wyniku powiatu, gdzie był ten wynik 44,02%, a średni wynik województwa 42,44%. W Szkole 

Podstawieniem Leśników Polskich w Jenińcu średni wynik szkoły to 36,4 średni wynik powiatu 

to 44,02 jak mówiłem wcześniej, a średni wynik województwa 42,44. Średnie wyniki punktowe 

egzamin ósmoklasisty na terenie gminy Bogdańca z języka angielskiego przedstawiają się w 

następujący sposób średni wynik szkoły w Zespole Szkolno-Przedszkolnym w Bogdańcu, to 
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57,43, średni wynik powiatu 60,47 i średni wynik województwa 61,15. Te wyniki są takie same, 

takie same średni wynik powiatu województwa, więc przedstawię wynik szkoły i wynik szkoły 

im. Włodzimierza Korsaka w Jeninie to 69,46. W Szkole Podstawowej im. Leśników Polskich 

w Jenińcu 74,54. wyniki egzaminów ósmoklasisty z języka niemieckiego, w Zespole Szkolno-

Przedszkolnym średni wynik szkoły o 100%, średni wynik powiatu 41,82, średni wynik 

województwa 45,18. W Szkole Podstawowej Włodzimierza Korsaka w Jeninie 55%, a w 

Szkole Podstawowej w Jenińcu 50,67%. Kolejny slajd to będą przedstawione kwoty dotyczące 

remontów i kwota 303.732,47 zł w Zespole Szkolno-Przedszkolnym w Bogdańcu, w Szkole 

Podstawowej im. Włodzimierza Korsaka w Jeninie 7.628,36 zł. w Szkole Podstawowej w 

Lubczynie, 1.538,35 zł w Szkole Podstawowej Leśników Polskich w Jenińcu. 3.104 zł i w 

Gminnym Przedszkolu Publicznym w Jeninie 101. 137,88 zł. tu związane też jest to z sytuacją, 

która miała miejsce wydarzeniem losowym w maju. Przedszkole wymagało natychmiastowej 

reakcji i tego remontu. Inwestycje zostały osiągnięte w Szkole Podstawowej Włodzimierza 

Korsaka w Jeninie 1.947.844,59 zł, 1. 137. 566, 11 zł. w Szkole Podstawowej w Lubczynie  

i kwota 38.219,75 zł w Szkole Podstawowej Leśników Polskich w Jenińcu. Finansowanie 

zadania środowego, wydatki na prowadzenie szkół, jakie zostały poniesione to: 18.169.566,91 

zł. Środki gminy to 6. 085.461,20 zł. Subwencja i dotacja to 12.084.105,71 zł Dziękuję bardzo.  

 

Beata Wiśniewska – Przewodnicząca Rady – Dziękuję Panie Wójcie. Czy są pytania do 

przedstawionej informacji oświatowej? Nie słyszę. Poproszę o wnioski Komisji: 

 

Karolina Tomczyszyn – Komisja Budżetu i Spraw Gospodarczych – Komisja  

w głosowaniu  jawnym jednogłośnie przyjęła przedstawioną informację. 

 

Edyta Kiełpińska – Przewodnicząca Komisji Socjalno-Komunalnej - Komisja  

w głosowaniu  jawnym jednogłośnie przyjęła przedstawioną informację. 

 

Arkadiusz Grzegorczyk – Przewodniczący Komisji Rolnictwa, Leśnictwa i Ochrony 

Środowiska - Komisja w głosowaniu  jawnym jednogłośnie przyjęła przedstawioną informację. 

 

Beata Wiśniewska – Przewodnicząca Rady - Przechodzimy do głosowania. Dziękuję. 

 

Beata Wiśniewska – Przewodnicząca Rady - Zapoznam Państwa z wynikami 

głosowania, za 15 głosów, przeciw 0 głosów, wstrzymuje się 0 głosów stwierdzam, że 

Informacja o stanie oświaty w Gminie Bogdaniec za rok 2023/2024 została przyjęta 

jednogłośnie w głosowaniu jawnym (informacja w załączeniu). 

 

Beata Wiśniewska – Przewodnicząca Rady - Dziękuję bardzo,  przechodzimy do punktu 

kolejnego, 5 Podjęcie uchwały w sprawie szczegółowych zasad przyznawania i odpłatności za 

usługi opiekuńcze, sąsiedzkie i specjalistyczne usługi opiekuńcze, z wyłączeniem 

specjalistycznych usług opiekuńczych dla osób z zaburzeniami psychicznymi, oraz 

szczegółowych warunków częściowego lub całkowitego zwolnienia z opłat oraz trybu ich 

pobierania. Bardzo proszę Panią Kierownik Renatę Gorczycę o przedstawienie projektu 

uchwały. 
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Ad. 5 

Renata Gorczyca – Kierownik Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej w Bogdańcu - 

Szanowni Państwo, uchwała została szczegółowo omówiona na komisji. Uchwała dotyczy 

szczegółowych zasad przyznawania odpłatności za usługi opiekuńcze, usługi sąsiedzkie, 

specjalistyczne usługi opiekuńcze. Wyłączamy tutaj usługi specjalistyczne opiekuńcze dla osób 

z zaburzeniami psychicznymi. Uchwała podejmuje również szczegółowe warunki częściowego 

lub całkowitego zwolnienia z opłat. Ważnym elementem, który wprowadzony jest do nowej 

uchwały są usługi sąsiedzkie. Jest to nowe zadanie nałożone na ośrodki pomocy nowelizacją 

ustawy o pomocy społecznej. Również uszczegółowiamy tutaj i podnosimy nieco stawkę za 

świadczenie jednej godziny usług, ponieważ dotychczasowa stawka nie pokrywa w całości 

kosztów, jakie wydajemy na zatrudnianie osób, które świadczą usługi opiekuńcze. Jeżeli macie 

Państwo jeszcze jakieś pytania do tej uchwały, to bardzo proszę, odpowiem na pytania. 

Dziękuję. 

 

Beata Wiśniewska – Przewodnicząca Rady – Dziękuję bardzo Pani Kierownik. Czy są 

pytania w tym punkcie? Nie słyszę. Poproszę o wnioski Komisji: 

 

Karolina Tomczyszyn – Komisja Budżetu i Spraw Gospodarczych – Komisja  

w głosowaniu  jawnym jednogłośnie przyjęła przedstawiony projekt uchwały. 

 

Edyta Kiełpińska – Przewodnicząca Komisji Socjalno-Komunalnej - Komisja  

w głosowaniu  jawnym jednogłośnie przyjęła przedstawiony projekt uchwały. 

 

Arkadiusz Grzegorczyk – Przewodniczący Komisji Rolnictwa, Leśnictwa i Ochrony 

Środowiska - Komisja w głosowaniu  jawnym jednogłośnie przyjęła przedstawiony projekt 

uchwały. 

 

Beata Wiśniewska – Przewodnicząca Rady - Przechodzimy do głosowania. Dziękuję. 

 

Beata Wiśniewska – Przewodnicząca Rady - Zapoznam Państwa z wynikami 

głosowania, za 15 głosów, przeciw 0 głosów, wstrzymuje się 0 głosów stwierdzam, że uchwała 

w sprawie szczegółowych zasad przyznawania i odpłatności za usługi opiekuńcze, sąsiedzkie 

i specjalistyczne usługi opiekuńcze, z wyłączeniem specjalistycznych usług opiekuńczych dla 

osób z zaburzeniami psychicznymi, oraz szczegółowych warunków częściowego lub 

całkowitego zwolnienia z opłat oraz trybu ich pobierania została przyjęta jednogłośnie w 

głosowaniu jawnym (uchwała w załączeniu). 

 

Beata Wiśniewska – Przewodnicząca Rady - Dziękuję bardzo,  przechodzimy do punktu 

kolejnego, 6. Podjęcie uchwały w sprawie organizacji wspólnej obsługi finansowej jednostek    

organizacyjnych Gminy Bogdaniec. Bardzo proszę Panią Sekretarz Jolantę Daukszę  

o przedstawienie projektu uchwały. 

 

Ad. 6  
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Jolanta Dauksza – Sekretarz Gminy - Urząd Gminy prowadzi obsługę finansową dla 

wszystkich jednostek oświatowych, to jest szkół i przedszkoli. Wspólna obsługa nie obejmuje 

kompetencji kierowników jednostek obsługiwanych do dysponowania środkami publicznymi 

oraz zaciągania zobowiązań, a także sporządzania i zatwierdzenia planu finansowego oraz 

przeniesienia wydatków w tym planie. Do tej pory taka uchwała oczywiście też funkcjonowała. 

Natomiast przeniesienie Przedszkola z ulicy Leśnej w Bogdańcu do Szkoły Podstawowej na 

ulicę Pocztową w Bogdańcu i utworzenia Zespołu Szkolno-Przedszkolnego oraz nadanie dla 

Szkoły Podstawowej w Jenińcu imienia Leśników Polskich wymusiła wpisanie nowych nazw 

jako jednostek obsługiwanych przez Urząd Gminy. Jeśli macie Państwo pytania, to postaram 

się na nie odpowiedzieć. A tak to dziękuję bardzo za uwagę. 

 

Beata Wiśniewska – Przewodnicząca Rady – Dziękuję bardzo Pani Sekretarz. Czy są 

pytania w tym punkcie? Nie słyszę. Poproszę o wnioski Komisji: 

 

Karolina Tomczyszyn – Komisja Budżetu i Spraw Gospodarczych – Komisja  

w głosowaniu  jawnym jednogłośnie przyjęła przedstawiony projekt uchwały. 

 

Edyta Kiełpińska – Przewodnicząca Komisji Socjalno-Komunalnej - Komisja  

w głosowaniu  jawnym jednogłośnie przyjęła przedstawiony projekt uchwały. 

 

Arkadiusz Grzegorczyk – Przewodniczący Komisji Rolnictwa, Leśnictwa i Ochrony 

Środowiska - Komisja w głosowaniu  jawnym jednogłośnie przyjęła przedstawiony projekt 

uchwały. 

 

Beata Wiśniewska – Przewodnicząca Rady - Przechodzimy do głosowania. Dziękuję. 

 

Beata Wiśniewska – Przewodnicząca Rady - Zapoznam Państwa z wynikami 

głosowania, za 15 głosów, przeciw 0 głosów, wstrzymuje się 0 głosów stwierdzam, że uchwała 

w sprawie organizacji wspólnej obsługi finansowej jednostek organizacyjnych Gminy 

Bogdaniec została przyjęta jednogłośnie w głosowaniu jawnym (uchwała w załączeniu). 

 

Beata Wiśniewska – Przewodnicząca Rady - Dziękuję bardzo,  przechodzimy do punktu 

kolejnego, 7. Podjęcie uchwały w sprawie zaliczenia dróg do kategorii dróg gminnych. Bardzo 

proszę Pana Kierownika Marcina Mieczkowskiego.  

 

Ad. 7 

Marcin Mieczkowski – Kierownik Referatu Infrastruktury Technicznej - Dziękuję. 

Szanowni Państwo, przedstawiam projekt uchwały dotyczący zaliczenia drogi wewnętrznej do 

kategorii dróg gminnych, publicznych. Jest to odnoga ulicy Dobrej w Jeninie. Zaliczenie tej 

drogi do dróg publicznych pozwoli na wnioskowanie o dofinansowanie na przebudowę tej 

drogi. Dlatego proszę o podjęcie takiej uchwały. 

 

Beata Wiśniewska – Przewodnicząca Rady – Dziękuję bardzo Panu Kierownikowi. Czy są 

pytania w tym punkcie? Nie słyszę. Poproszę o wnioski Komisji: 
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Karolina Tomczyszyn – Komisja Budżetu i Spraw Gospodarczych – Komisja  

w głosowaniu  jawnym jednogłośnie przyjęła przedstawiony projekt uchwały. 

 

Edyta Kiełpińska – Przewodnicząca Komisji Socjalno-Komunalnej - Komisja  

w głosowaniu  jawnym jednogłośnie przyjęła przedstawiony projekt uchwały. 

 

Arkadiusz Grzegorczyk – Przewodniczący Komisji Rolnictwa, Leśnictwa i Ochrony 

Środowiska - Komisja w głosowaniu  jawnym jednogłośnie przyjęła przedstawiony projekt 

uchwały. 

 

Beata Wiśniewska – Przewodnicząca Rady - Przechodzimy do głosowania. Dziękuję. 

 

Beata Wiśniewska – Przewodnicząca Rady - Zapoznam Państwa z wynikami 

głosowania, za 15 głosów, przeciw 0 głosów, wstrzymuje się 0 głosów stwierdzam, że uchwała 

w sprawie zaliczenia dróg do kategorii dróg gminnych została przyjęta jednogłośnie  

w głosowaniu jawnym (uchwała w załączeniu). 

 

Beata Wiśniewska – Przewodnicząca Rady - Dziękuję bardzo,  przechodzimy do punktu 

kolejnego, 8. Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie zaliczenia dróg do kategorii 

dróg gminnych. Ponownie proszę Pana Kierownika Marcina Mieczkowskiego.  

 

Ad. 8 

Marcin Mieczkowski - Kierownik Referatu Infrastruktury Technicznej -  Dziękuję. 

Szanowni Państwo, zmiana uchwały w sprawie zaliczenia dróg do kategorii dróg gminnych 

spowodowana jest oczywistą omyłką numeracji działki w poprzedniej uchwale. Poprawa tej 

numeracji pozwoli także na wnioskowanie o dofinansowanie na przebudowę tej drogi. Dlatego 

też proszę o podjęcie uchwały w tej sprawie. 

 

Beata Wiśniewska – Przewodnicząca Rady – Dziękuję bardzo Panu Kierownikowi. Czy są 

pytania w tym punkcie? Nie słyszę. Poproszę o wnioski Komisji: 

 

Karolina Tomczyszyn – Komisja Budżetu i Spraw Gospodarczych – Komisja  

w głosowaniu  jawnym jednogłośnie przyjęła przedstawiony projekt uchwały. 

 

Edyta Kiełpińska – Przewodnicząca Komisji Socjalno-Komunalnej - Komisja  

w głosowaniu  jawnym jednogłośnie przyjęła przedstawiony projekt uchwały. 

 

Arkadiusz Grzegorczyk – Przewodniczący Komisji Rolnictwa, Leśnictwa i Ochrony 

Środowiska - Komisja w głosowaniu  jawnym jednogłośnie przyjęła przedstawiony projekt 

uchwały. 

 

Beata Wiśniewska – Przewodnicząca Rady - Przechodzimy do głosowania. Dziękuję. 
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Beata Wiśniewska – Przewodnicząca Rady - Zapoznam Państwa z wynikami 

głosowania, za 15 głosów, przeciw 0 głosów, wstrzymuje się 0 głosów stwierdzam, że uchwała 

zmieniająca uchwałę w sprawie zaliczenia dróg do kategorii dróg gminnych została przyjęta 

jednogłośnie w głosowaniu jawnym (uchwała w załączeniu). 

 

Beata Wiśniewska – Przewodnicząca Rady - Dziękuję bardzo,  przechodzimy do punktu 

kolejnego, 9. Podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia do opracowania miejscowego planu     

zagospodarowania przestrzennego dla działek nr ewid. 55/4, 58/3, 58/8, 59/3, 59/1, 58/4,      

58/5, 58/6 i 59/2 położonych w Bogdańcu.  Ponownie proszę Pana Kierownika Marcina 

Mieczkowskiego.  

 

Ad. 9 

Marcin Mieczkowski - Kierownik Referatu Infrastruktury Technicznej -  Szanowni 

Państwo dotyczy to zmiany miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego. Jedyną 

zmianą, zakres zmiany, to jest zapis dotyczący linii zabudowy obowiązującej na linię 

nieprzekraczalną. Taki zapis spowoduje, że te działki, które są o różnym kształcie poprawią, 

polepszą też zagospodarowanie tych działek budynkami. Dlatego też wnosimy o podjęcie tej 

uchwały. 

 

Beata Wiśniewska – Przewodnicząca Rady – Dziękuję bardzo Panu Kierownikowi. Czy są 

pytania w tym punkcie? Nie słyszę. Poproszę o wnioski Komisji: 

 

Karolina Tomczyszyn – Komisja Budżetu i Spraw Gospodarczych – Komisja  

w głosowaniu  jawnym jednogłośnie przyjęła przedstawiony projekt uchwały. 

 

Edyta Kiełpińska – Przewodnicząca Komisji Socjalno-Komunalnej - Komisja  

w głosowaniu  jawnym jednogłośnie przyjęła przedstawiony projekt uchwały. 

 

Arkadiusz Grzegorczyk – Przewodniczący Komisji Rolnictwa, Leśnictwa i Ochrony 

Środowiska - Komisja w głosowaniu  jawnym jednogłośnie przyjęła przedstawiony projekt 

uchwały. 

 

Beata Wiśniewska – Przewodnicząca Rady - Przechodzimy do głosowania. Dziękuję. 

 

Beata Wiśniewska – Przewodnicząca Rady - Zapoznam Państwa z wynikami 

głosowania, za 15 głosów, przeciw 0 głosów, wstrzymuje się 0 głosów stwierdzam, że uchwała 

w sprawie przystąpienia do opracowania miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego 

dla działek nr ewid. 55/4, 58/3, 58/8, 59/3, 59/1, 58/4,  58/5, 58/6 i 59/2 położonych w Bogdańcu 

została przyjęta jednogłośnie w głosowaniu jawnym. Jednak tak jak rozmawialiśmy na komisji, 

dalsze procedowanie będzie wtedy, jeżeli ten inwestor rzeczywiście taką darowiznę na rzecz 

gminy przekaże. (uchwała w załączeniu). 
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Beata Wiśniewska – Przewodnicząca Rady - Dziękuję bardzo,  przechodzimy do punktu 

kolejnego, 10. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 

Bogdaniec na lata 2024-2028. Bardzo proszę Panią Skarbnik Dagmarę Jastrzębską. 

 

Ad. 10 

Dagmara Jastrzębska – Skarbnik Gminy - Pani Przewodnicząca, Szanowni Państwo, 

zmiany w Wieloletniej Prognozie Finansowej dotyczą zmniejszenia środków, które 

przeznaczyliśmy na obsługę długu z 450 tysięcy na 380. Te środki wprowadzamy do rezerwy, 

natomiast pozostałe zmiany dotyczą aktualizacji kwot, które były wprowadzane zarządzeniami, 

czyli dochodów i wydatków. Dziękuję bardzo. 

 

Beata Wiśniewska – Przewodnicząca Rady – Dziękuję bardzo Pani Skarbnik. Czy są 

pytania w tym punkcie? Nie słyszę. Poproszę o wnioski Komisji: 

 

Karolina Tomczyszyn – Komisja Budżetu i Spraw Gospodarczych – Komisja  

w głosowaniu  jawnym jednogłośnie przyjęła przedstawiony projekt uchwały. 

 

Edyta Kiełpińska – Przewodnicząca Komisji Socjalno-Komunalnej - Komisja  

w głosowaniu  jawnym jednogłośnie przyjęła przedstawiony projekt uchwały. 

 

Arkadiusz Grzegorczyk – Przewodniczący Komisji Rolnictwa, Leśnictwa i Ochrony 

Środowiska - Komisja w głosowaniu  jawnym jednogłośnie przyjęła przedstawiony projekt 

uchwały. 

 

Beata Wiśniewska – Przewodnicząca Rady - Przechodzimy do głosowania. Dziękuję. 

 

Beata Wiśniewska – Przewodnicząca Rady - Zapoznam Państwa z wynikami 

głosowania, za 15 głosów, przeciw 0 głosów, wstrzymuje się 0 głosów stwierdzam, że uchwała 

w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Bogdaniec na lata 2024-2028 

została przyjęta jednogłośnie w głosowaniu jawnym (uchwała w załączeniu). 

 

Beata Wiśniewska – Przewodnicząca Rady - Dziękuję bardzo,  przechodzimy do punktu 

kolejnego, 11. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały budżetowej Gminy Bogdaniec na 

rok 2024. Ponownie proszę Panią Skarbnik. 

 

Ad. 11 

Dagmara Jastrzębska – Skarbnik Gminy - Szanowni Państwo, do budżetu 

wprowadzamy kwotę 1.488.385 zł, a dotyczą gospodarki mieszkaniowej wpływy  

z przekształcenia wieczystego użytkowania o kwotę 180.000, dochodów od osób prawnych, 

osób fizycznych dotyczą podatku od nieruchomości 127.000, wpływu za zezwolenie na 

sprzedaż napojów alkoholowych 7.100 zł, wpływów z podatku dochodowego od osób 

fizycznych 1.058.912 zł, środków na uzupełnienie dochodów 441.088 zł. Do oświaty  

i wychowania wpływów z najmu i dzierżawy 16.000, do gospodarki komunalnej i ochrony 

środowiska wpływu związane z gromadzeniem środków z opłat i kar za korzystanie ze 
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środowiska 1.285 zł. natomiast do dochodów gminy z dochodów gminy zmniejszamy kwotę 

200 tysięcy, które dotyczą środków z tytułu odpłatnego nabycia prawa własności 127 tysięcy 

wpływów z podatku rolnego i opłaty z tytułu użytkowania wieczystego w kwocie 5 tysięcy.  

W załączniku nr 3 zestawienie planowanych dotacji udzielonych z budżetu gminy zmniejszono 

w dziale oświata i wychowanie w przedszkole oraz tworzenie i funkcjonowanie żłobków. 

Zaktualizowano paragraf 8 uchwały budżetowej dotyczącej środków z Funduszu Pomocy dla 

Obywateli Ukrainy do kwoty 244.479,40 zł oraz środków ze sprzedaży napojów alkoholowych 

do kwoty 248.489,21 zł. oraz dochody związane z gromadzeniem środków z opłat i kar za 

korzystanie ze środowiska do kwoty 11.285 zł. Dziękuję bardzo. 

 

Beata Wiśniewska – Przewodnicząca Rady – Dziękuję bardzo Pani Skarbnik. Czy są 

pytania w tym punkcie? Nie słyszę. Poproszę o wnioski Komisji: 

 

Karolina Tomczyszyn – Komisja Budżetu i Spraw Gospodarczych – Komisja  

w głosowaniu  jawnym jednogłośnie przyjęła przedstawiony projekt uchwały. 

 

Edyta Kiełpińska – Przewodnicząca Komisji Socjalno-Komunalnej - Komisja  

w głosowaniu  jawnym jednogłośnie przyjęła przedstawiony projekt uchwały. 

 

Arkadiusz Grzegorczyk – Przewodniczący Komisji Rolnictwa, Leśnictwa i Ochrony 

Środowiska - Komisja w głosowaniu  jawnym jednogłośnie przyjęła przedstawiony projekt 

uchwały. 

 

Beata Wiśniewska – Przewodnicząca Rady - Przechodzimy do głosowania. Dziękuję. 

 

Beata Wiśniewska – Przewodnicząca Rady - Zapoznam Państwa z wynikami 

głosowania, za 15 głosów, przeciw 0 głosów, wstrzymuje się 0 głosów stwierdzam, że uchwała 

w sprawie zmiany uchwały budżetowej Gminy Bogdaniec na rok 2024 została przyjęta 

jednogłośnie w głosowaniu jawnym (uchwała w załączeniu). 

 

Beata Wiśniewska – Przewodnicząca Rady - Dziękuję bardzo,  przechodzimy do punktu 

kolejnego, 12. Podjęcie uchwały w sprawie obniżenia średniej ceny skupu żyta stanowiącej 

podstawę obliczenia podatku rolnego na obszarze Gminy Bogdaniec. Ponownie oddaję głos 

Pani Skarbnik. 

 

Ad. 12 

Dagmara Jastrzębska – Skarbnik Gminy - Dziękuję. Szanowni Państwo, przedkładam 

Państwu projekt uchwały w sprawie obniżenia średniej ceny skupu żyta na komisjach 

wspólnych zaproponowano obniżenie stawki z kwoty 86,34 złotych za 1 q do kwoty 85,00 

złotych za 1q . Dziękuję bardzo. 

Karolina Tomczyszyn – Przewodnicząca Komisji Budżetu i Spraw Gospodarczych - 

Chciałam zwrócić uwagę, że w uzasadnieniu jest stawka 85,50. Uchwała jest zmieniona, ale 

uzasadnienie nie. 
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Dagmara Jastrzębska – Skarbnik Gminy - będzie wszystko razem zmienione wtedy była 

propozycja wójta, przekładaliśmy propozycję wójta, a wójt proponował 85,50. 

 

Karolina Tomczyszyn – Przewodnicząca Komisji Budżetu i Spraw Gospodarczych - 

Czyli głosujemy nad stawką 85,00 zł. Czyli jeżeli mamy rozkład głosów w komisji, głosujemy 

 

Beata Wiśniewska – Przewodnicząca Rady - teraz będzie głosowanie indywidualne. 

Poproszę o wnioski Komisji. 

 

Karolina Tomczyszyn – Komisja Budżetu i Spraw Gospodarczych – Komisja  

w głosowaniu  jawnym nie przyjęła. 

 

Beata Wiśniewska – Przewodnicząca Rady - rozumiem poprzednich stawek w 

przedstawionym projekcie uchwały. 

 

Karolina Tomczyszyn – Komisja Budżetu i Spraw Gospodarczych – No właśnie dlatego 

się pytamy jak, to rozstrzygnąć, są dwie stawki różne. 

 

Jolanta Dauksza – Sekretarz Gminy - stawka 85,00 zł i przegłosujcie Państwo tą stawkę. 

 

Tomasz Kwiatkowski – Wójt Gminy - Dlatego są te komisje wspólne tak ważne przed 

sesją, aby właśnie rozmawiać i o tym rozmawialiśmy i zostało wypracowane stanowisko 85,00 

zł i ja te stanowisko jak najbardziej popieram. Chyba że Pani Radna chce podwyżki? 

 

Karolina Tomczyszyn – Komisja Budżetu i Spraw Gospodarczych – Nie, nie o to 

chodzi. 

Beata Wiśniewska – Przewodnicząca Rady - Chodzi o to, że nie wszyscy za tym 

głosowali. To Pani może przedstawi, ile głosów było za. 

 

Karolina Tomczyszyn – Komisja Budżetu i Spraw Gospodarczych –chodzi, o to, że  

3 głosy były za stawką 85,50 zł., a 2 głosy za stawką 85,00 zł. Dlatego nie wiem, jak mam 

przedstawić teraz stanowisko komisji.  

 

Jolanta Dauksza – Sekretarz Gminy - Czyli komisja nie przyjęła propozycji stawki  

85,00 zł. A będziecie państwo indywidualnie głosować. W tej chwili przedkładacie opinię 

komisji. 

 

Karolina Tomczyszyn – Komisja Budżetu i Spraw Gospodarczych – Tak, nie przyjęła 

propozycji stawki 85,00 zł. 

 

Beata Wiśniewska – Przewodnicząca Rady – dziękuję, proszę o kolejne wnioski 

Komisji. 
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Edyta Kiełpińska – Przewodnicząca Komisji Socjalno-Komunalnej - Komisja  

przyjęła stawkę 85,00 zł. 

 

Arkadiusz Grzegorczyk – Przewodniczący Komisji Rolnictwa, Leśnictwa i Ochrony 

Środowiska - Komisja przyjęła stawkę 85,00zł. 

 

Beata Wiśniewska – Przewodnicząca Rady - Przechodzimy do głosowania. Dziękuję. 

 

Beata Wiśniewska – Przewodnicząca Rady - Zapoznam Państwa z wynikami 

głosowania, za 10 głosów, przeciw 5 głosów, wstrzymuje się 0 głosów stwierdzam, że uchwała 

w sprawie obniżenia średniej ceny skupu żyta stanowiącej podstawę obliczenia podatku rolnego 

na obszarze Gminy Bogdaniec została przyjęta większością głosów w głosowaniu jawnym 

(uchwała w załączeniu). 

 

Beata Wiśniewska – Przewodnicząca Rady - Dziękuję bardzo,  przechodzimy do punktu 

kolejnego, 13. Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia stawek podatku od nieruchomości. 

ponownie oddaje głos Pani Skarbnik. 

 

Ad. 13 

Dagmara Jastrzębska – Skarbnik Gminy - dziękuję bardzo przedkładam projekt uchwały 

w sprawie ustalenia stawek podatku od nieruchomości zaproponowane stawki podatku od 

nieruchomości na 2025 rok obniżono w stosunku do stawek Ministra Finansów i dotyczą 

gruntów związanych z prowadzeniem działalności gospodarczej z kwoty 38,00 zł do kwoty  

36,00 zł., od  gruntów pozostałych w tym zajęte na prowadzenie odpłatnej statutowej 

działalności pożytku publicznego przez organizację pożytku publicznego z kwoty 0,73 gr. do 

kwoty 0,72gr. od budynków lub ich części mieszkalnych z kwoty 19,00 zł do kwoty 17,00 zł., 

od budynków i ich części związanych z prowadzeniem działalności gospodarczej oraz 

budynków mieszkalnych lub ich części zajętych na prowadzenie działalności gospodarczej  

z kwoty 34,00 zł. do kwoty 31,00 zł. od gruntów i budynków lub ich części pozostałych w tym 

zajętych na prowadzenie odpłatnej statutowej działalności po użytku publicznego przez 

organizację pożytku publicznego z kwoty 11,48 zł. do kwoty 11,30 zł. Pozostałe stawki 

pozostały na poziomie stawek Ministra Finansów. Dziękuję. 

 

Beata Wiśniewska – Przewodnicząca Rady – Dziękuję bardzo Pani Skarbnik. Czy są 

pytania w tym punkcie? Nie słyszę. Poproszę o wnioski Komisji: 

 

Karolina Tomczyszyn – Komisja Budżetu i Spraw Gospodarczych – Komisja  

w głosowaniu  jawnym jednogłośnie przyjęła zaproponowane stawki. 

 

Edyta Kiełpińska – Przewodnicząca Komisji Socjalno-Komunalnej - Komisja  

w głosowaniu  jawnym jednogłośnie przyjęła zaproponowane stawki. 

Arkadiusz Grzegorczyk – Przewodniczący Komisji Rolnictwa, Leśnictwa i Ochrony 

Środowiska - Komisja w głosowaniu  jawnym jednogłośnie przyjęła zaproponowane stawki. 
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Beata Wiśniewska – Przewodnicząca Rady - Przechodzimy do głosowania. Dziękuję. 

 

Beata Wiśniewska – Przewodnicząca Rady - Zapoznam Państwa z wynikami 

głosowania, za 15 głosów, przeciw 0 głosów, wstrzymuje się 0 głosów stwierdzam, że uchwała 

w sprawie ustalenia stawek podatku od nieruchomości została przyjęta jednogłośnie  

w głosowaniu jawnym (uchwała w załączeniu). 

 

Beata Wiśniewska – Przewodnicząca Rady - Dziękuję bardzo,  przechodzimy do punktu 

kolejnego, 14. Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia wysokości stawek podatku od środków   

transportowych. Ponownie proszę Panią Skarbnik. 

 

Ad. 14 

Dagmara Jastrzębska – Skarbnik Gminy - zgodnie z art. 10 ust. 1 ustawy o podatkach i 

opłatach lokalnych Rada Gminy w drodze uchwały określa stawki podatku o środków 

transportowych z tym, że stawki nie mogą być niższe od stawek minimalnych, ani wyższe od 

stawek maksymalnych określonych przez ustawodawcę. W projekcie uchwały uwzględniono 

wzrost stawek według wskaźnika i zaproponowano wyższe stawki podatku o środków 

transportowych na 2025 rok, średnio o 0,83 % w porównaniu do obowiązujących stawek 

uchwały z roku bieżącego to jest około 10 złotych każdej stawki. Dziękuję bardzo. 

 

Beata Wiśniewska – Przewodnicząca Rady – Dziękuję bardzo Pani Skarbnik. Czy są 

pytania w tym punkcie? Nie słyszę. Poproszę o wnioski Komisji: 

 

Karolina Tomczyszyn – Komisja Budżetu i Spraw Gospodarczych – Komisja  

w głosowaniu  jawnym jednogłośnie przyjęła zaproponowane stawki. 

 

Edyta Kiełpińska – Przewodnicząca Komisji Socjalno-Komunalnej - Komisja  

w głosowaniu  jawnym jednogłośnie przyjęła zaproponowane stawki. 

Arkadiusz Grzegorczyk – Przewodniczący Komisji Rolnictwa, Leśnictwa i Ochrony 

Środowiska - Komisja w głosowaniu  jawnym jednogłośnie przyjęła zaproponowane stawki. 

 

Beata Wiśniewska – Przewodnicząca Rady - Przechodzimy do głosowania. Dziękuję. 

 

Beata Wiśniewska – Przewodnicząca Rady - Zapoznam Państwa z wynikami 

głosowania, za 15 głosów, przeciw 0 głosów, wstrzymuje się 0 głosów stwierdzam, że uchwała 

w sprawie ustalenia wysokości stawek podatku od środków transportowych została przyjęta 

jednogłośnie w głosowaniu jawnym (uchwała w załączeniu). 

 

Beata Wiśniewska – Przewodnicząca Rady - Dziękuję bardzo,  przechodzimy do punktu 

kolejnego, 15.  Informacja Wójta Gminy Bogdaniec z analizy oświadczeń majątkowych za rok 

2023. Bardzo proszę Pan Wójta o przedstawienie informacji. 

Ad. 14 

Tomasz Kwiatkowski – Wójt Gminy Bogdaniec - Informacja z analizy oświadczeń 

majątkowych za rok 2023 działając na podstawie artykułu 24 H ustęp 6 i 12 ustawy z dnia 8 



19 

 

marca 90 roku o samorządzie gminnym. Przedkładam informację w sprawie oświadczeń 

majątkowych do złożenia oświadczenia zobowiązanych było 18 osób, w tym zastępca wójta 

gminy Rafał Deptuła, sekretarz gminy Jolanta Dauksza, skarbnik gminy Dagmara Jastrzębska, 

kierownicy jednostek organizacyjnych, dyrektor Zespołu Szkolno-Przedszkolnego w 

Bogdańcu Małgorzata Reks, dyrektor Szkoły Podstawowej w Jeninie Sławomir Sitasz, dyrektor 

Szkoły Podstawowej w Jenińcu Karolina Kościukiewicz, Dyrektor Szkoły Podstawowej w 

Lubczynie Natalia Plisula, Dyrektor Gminnego Przedszkola Publicznego w Jeninie Ewa Drozd, 

Kierownik Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej Renata Gorczyca, Kierownik 

Środowiskowego Domu Samopomocy w Krzyszczynce Estera Piwońska-Fabianowicz, 

Kierownik Centrum Opiekuńczo-Mieszkalnego Katarzyna Michalak, Dyrektor Gminnej 

Biblioteki Publicznej Anna Janusz Durbaju. Osoby wydające dyspozycje w imieniu, decyzje w 

imieniu Wójta, Kierownik Urzędu Stanu Cywilnego Krystyna Breń, Kierownik Referatu 

Marcin Mieczkowski, Zastępca Kierownika Referatu Mirosława Gubar,Starszy Pracownik 

Socjalny w GOPS Joanna Denkiewicz, Inspektor w GOPS Marta Lipińska, Inspektor w GOPS 

Marta Olszewska. Oświadczenia zostały złożone na odpowiednich formularzach w dwóch 

egzemplarzach. Po zweryfikowaniu dokumentu jeden egzemplarz oświadczenia majątkowego 

tych osób został przekazany do Urzędu Skarbowego w Gorzowie Wielkopolskim w dniu 31 

maja br. drugi egzemplarz pozostaje zabezpieczony przez okres sześciu lat w aktach Urzędu 

Gminy Bogdaniec. Oświadczenie zostało opublikowane w Biuletynie Informacji Publicznej 

Urzędu Gminy w dniu 29 maja br. Naczelnik Urzędu Skarbowego w Gorzowie Wielkopolskim 

pismem z dnia dwudziestego ósmego października bieżącego roku stwierdził nieprawidłowości 

w wypełnieniu trzech oświadczeń. W jednym oświadczeniu nie określono funkcję oraz w 

punkcie 2 podpunkt 1 wykazano działkę, na której ustawiony jest dom bez podania jej 

powierzchni. W dwóch oświadczeniach w punkcie 2 podpunkt 1 wykazano działkę, na której 

ustawiony jest dom bez podania jej powierzchni. Zapoznano pracowników ze wskazanymi 

nieprawidłowościami oraz poinstruowano o zasadach prawidłowego wypełnienia oświadczeń 

majątkowych. W 2024 roku oświadczenie majątkowego złożyli, Rafał Deptuła z tytułu 

odwołania ze stanowiska zastępcy wójta gminy Bogdaniec z dniem 9 maja br. W dniu 7 czerwca 

oświadczenie zostało opublikowane w dniu 12 czerwca na stronie Biuletynu Informacji 

Publicznej Urzędu Gminy Bogdaniec do Urzędu Skarbowego w Gorzowie oświadczenia 

wpłynęło 14 czerwca. Urząd Skarbowy w Gorzowie pismem, jak wcześniej wspomniałem, 

stwierdził, że termin złożenia nie został zachowany. Jarosław Pasterski w związku z 

powołaniem na stanowisko zastępcy wójta gminy Bogdanie z dniem 15 maja br. 12 czerwca 

oświadczenie zostało opublikowane w dniu 17 czerwca na stronie Biuletynu Informacji 

Publicznej Urzędu Gminy do Urzędu Skarbowego w Myśliborzu Oświadczenie wpłynęło 18 

czerwca. Urząd Skarbowy w Myśliborzu pismem z dnia 17 października bieżącego roku nie 

stwierdził nieprawidłowości w wypełnionym oświadczeniu majątkowym. Oświadczenia 

zostały złożone na odpowiednich formularzach w dwóch egzemplarzach. Po wywołaniu 

dokumentu jeden egzemplarz oświadczenia majątkowego został przekazany do właściwego 

Urzędu Skarbowego, a drugi pozostaje zabezpieczony przez okres 6 lat w aktach Urzędu 

Gminy. Bardzo dziękuję. 

Beata Wiśniewska – Przewodnicząca Rady – Dziękuję bardzo Panu Wójtowi. Czy są 

pytania w tym punkcie? Nie słyszę. Poproszę o wnioski Komisji: 
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Karolina Tomczyszyn – Komisja Budżetu i Spraw Gospodarczych – Komisja  

w głosowaniu  jawnym jednogłośnie przyjęła przedstawioną informację. 

 

Edyta Kiełpińska – Przewodnicząca Komisji Socjalno-Komunalnej - Komisja  

w głosowaniu  jawnym jednogłośnie przyjęła przedstawioną informację. 

 

Arkadiusz Grzegorczyk – Przewodniczący Komisji Rolnictwa, Leśnictwa i Ochrony 

Środowiska - Komisja w głosowaniu  jawnym jednogłośnie przyjęła przedstawioną informację. 

 

Beata Wiśniewska – Przewodnicząca Rady - Przechodzimy do głosowania. Dziękuję. 

 

Beata Wiśniewska – Przewodnicząca Rady - Zapoznam Państwa z wynikami 

głosowania, za 15 głosów, przeciw 0 głosów, wstrzymuje się 0 głosów stwierdzam, że 

informacja Wójta Gminy Bogdaniec z analizy oświadczeń majątkowych za rok 2023 została 

przyjęta jednogłośnie w głosowaniu jawnym (uchwała w załączeniu). 

 

Beata Wiśniewska – Przewodnicząca Rady - Dziękuję bardzo,  przechodzimy do punktu 

kolejnego, 16. Informacja Przewodniczącej Rady Gminy Bogdaniec z analizy oświadczeń 

majątkowych  za rok 2023. Zapoznam Państwa z tą informacją. 

 

Ad. 16 

Beata Wiśniewska – Przewodnicząca Rady - Informacja Przewodniczącej Rady Gminy 

Bogdaniec z analizy oświadczeń majątkowych za rok 2023. Przewodniczący Rady Gminy 

dokonuje analizy oświadczeń majątkowych radnych Rady Gminy Bogdaniec. Informacje 

zawarte w oświadczeniach są jawne z wyłączeniem informacji o adresie zamieszkania 

składającego oświadczenie oraz o miejscu położenia nieruchomości. Jawne informacje zawarte 

w oświadczeniach majątkowych zostały udostępnione w Biuletynie Informacji Publicznej 

Urzędu Gminy Bogdaniec na stronie www.bib.bogdaniec.pl w zakładce oświadczenia. W roku 

2024 radni byli zobowiązani do złożenia oświadczeń majątkowych trzykrotnie. Po pierwsze na 

dwa miesiące przed upływem kadencji, po drugie do 30 kwietnia 2024 roku według stanu na 

dzień 31 grudnia roku poprzedniego i po trzecie w terminie 30 dni od dnia złożenia ślubowania. 

Odpowiadając na pierwsze. Oświadczenia majątkowe złożone w związku z zakończeniem 

kadencji 2018-2024 Rady Gminy Bogdaniec według stanu na dzień 29 lutego 2024. Po 

pierwsze wszyscy radni Rady Gminy Bogdaniec złożyli w dwóch oryginałach na 

obowiązującym formularzu w wymaganym terminie. Po drugie nie stwierdzono 

nieprawidłowości w wypełnionych oświadczeniach. Po trzecie zgodnie z artykułem 24 ust. 7 

ustawy o samorządzie gminnym jeden egzemplarz oświadczeń majątkowych radnych został 

przekazany pismem z dnia 5 marca 2024 roku do Naczelnika Urzędu Skarbowego w Gorzowie 

Wielkopolskim. Ad 2. Oświadczenia majątkowe złożone za rok 2023 według stanu na dzień 31 

grudnia 2023. Wszyscy radni Rady Gminy Bogdaniec złożyli w dwóch oryginałach wraz z 

kopią zeznania o wysokości osiągniętego dochodu w roku podatkowym PIT za 2023 rok na 

obowiązującym formularzu w wymaganym terminie, nie stwierdzono nieprawidłowości w 

wypełnionych oświadczeniach i zgodnie z art. 24 ust. 7 ustawy o samorządzie gminnym jeden 

egzemplarz oświadczeń majątkowych z dnia 14 maja 2024 roku został przekazany pismem do 
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Naczelnika Urzędu Skarbowego w Gorzowie Wielkopolskim. I trzy oświadczenia majątkowe 

złożone w związku z objęciem mandatu radnego kadencji 2024-2029. Po pierwsze wszyscy 

radni Rady Gminy Bogdaniec złożyli w dwóch oryginałach na obowiązującym formularzu w 

wymaganym terminie. Po drugim nie stwierdzono nieprawidłowości w wypełnionych 

oświadczeniach. Po trzecie zgodnie z art. 24 ust. 7 ustawy o samorządzie gminnym jeden 

egzemplarz oświadczeń majątkowych radnych pismem z dnia 18 czerwca 2024 r. przekazano 

Naczelnikowi Urzędu Skarbowego w Gorzowie Wielkopolskim. Naczelnik Urzędu 

Skarbowego w Gorzowie Wielkopolskim pismem z dnia 29 października 2024 roku wykazał 

uchybienia, jakie popełnili radni wypełniając oświadczenia majątkowe. W związku z 

powyższym radni zostali poinformowani o nieprawidłowościach i poinstruowani o 

prawidłowym wypełnianiu oświadczeń majątkowych. Czy są do mnie jakieś pytania?  

Nie słyszę. Poproszę o wnioski Komisji: 

 

Karolina Tomczyszyn – Komisja Budżetu i Spraw Gospodarczych – Komisja  

w głosowaniu  jawnym jednogłośnie przyjęła przedstawioną informację. 

 

Edyta Kiełpińska – Przewodnicząca Komisji Socjalno-Komunalnej - Komisja  

w głosowaniu  jawnym jednogłośnie przyjęła przedstawioną informację. 

 

Arkadiusz Grzegorczyk – Przewodniczący Komisji Rolnictwa, Leśnictwa i Ochrony 

Środowiska - Komisja w głosowaniu  jawnym jednogłośnie przyjęła przedstawioną informację. 

 

Beata Wiśniewska – Przewodnicząca Rady - Przechodzimy do głosowania. Dziękuję. 

 

Beata Wiśniewska – Przewodnicząca Rady - Zapoznam Państwa z wynikami 

głosowania, za 15 głosów, przeciw 0 głosów, wstrzymuje się 0 głosów stwierdzam, że 

informacja Przewodniczącej Rady Gminy Bogdaniec z analizy oświadczeń majątkowych za 

rok 2023 została przyjęta jednogłośnie w głosowaniu jawnym (uchwała w załączeniu). 

 

Beata Wiśniewska – Przewodnicząca Rady - Dziękuję bardzo,  przechodzimy do punktu 

kolejnego, 17. Przyjęcie protokół Komisji Rewizyjnej z przeprowadzonej kontroli. Bardzo 

proszę Pana Przewodniczącego Komisji Rewizyjnej o przedstawienie protokołu. 

 

Ad. 17 

Andrzej Biniewski – Przewodniczący Komisji Rewizyjnej - Dziękuję bardzo. Komisja 

Rewizyjna w dniu 4 listopada 2024 roku przeprowadziła kontrolę Na podstawie rocznego planu 

pracy Komisji Rewizyjnej zatwierdzonego uchwałą Rady Gminy z dnia 18 grudnia 2023 roku 

w sprawie przyjęcia planu pracy Komisji Rewizyjnej na rok 2024. Obecni członkowie Komisji 

to Andrzej Biniewski Przewodniczący Komisji, Małgorzata Buryn Zastępca 

Przewodniczącego, Aleksandra Błaszczyk członek, Karolina Tomczyszyn członek i Małgorzata 

Węgrzyn członek, którzy w tym dniu 4 listopada przeprowadzili kontrolę. Kontrola w tym dniu 

była zaplanowana i została przeprowadzona kontrola wybranych zadań inwestycyjnych oraz 

kontrolę realizacji oraz odpowiedzi na interpelacje i zapytania radnych oraz sołtysów. W 

punkcie pierwszym dokonano kontroli zadania inwestycyjnego polegającego na remoncie drogi 
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powiatowej numer 1416F w miejscowości Stanowice i Racław. Kierownik Referatu 

Infrastruktury Technicznej, Ochrony Środowiska i Rolnictwa przedstawił zakres prac jakie 

zostały zrealizowane oraz dokumentację dotyczącą tego zadania. Wykonawca został wyłoniony 

w postępowaniu przetargowym. Przetarg wygrała firma Przedsiębiorstwo Drogowo-Usługowe 

Dromax Ryszard Kobierski Karol Kobierski Spółka Cywilna ulica Gorzowska 36 66 500 

Strzelce Krajeńskie. Do umowy zawarto aneks, który w swoim zakresie wskazywał prace 

dodatkowe nad nawierzchnią na odcinku 175 metrów drogi asfaltowej w kierunku z Racławia 

do Stanowic oraz drugi odcinek drogi asfaltowej przy posesjach w Stanowicach od numeru 1 

do numeru 4. Całkowity koszt inwestycji wynosił 1 milion 7 tysięcy 700 złotych 26 groszy. 

Roboty zostały zakończone 14 września 2022 roku. Odbiór nastąpił w wymaganym w umowie 

terminie, czyli 29 września 2002 roku. Gwarancja na wykonanie inwestycji wynosi 60 miesięcy 

od dnia podpisania protokołu odbioru. Miesiąc przed końcem gwarancji zostanie wykonany 

przegląd gwarancyjny. Do tej pory użytkownicy nie zgłaszali żadnych nieprawidłowości. 

Następną inwestycją, która podlegała kontroli to była budowa chodników dla pieszych i 

doświetlenie miejscowości Stanowice i Radła. Ponownie kierownik Referatu Infrastruktury 

Technicznej Ochrony Środowiska i Rolnictwa przedstawił zakres prac jakie zostały 

zrealizowane oraz pełną dokumentację dotyczącą tego zadania. W wykonawcach został 

wyłoniony w postępowaniu przetargowym. Przetarg wygrało konsorcjum firm, a liderem tego 

konsorcjum był Wojciech Woiński, Zakład Wyrobów i Prefabrykatów Betonowych, ulica 

Wojska Polskiego 45 Krzeszyce. Członek konsorcjum Dionizy Woiński, Zakład Wyrobów i 

Prefabrykatów Betonowych, ulica Wojska Polskiego, 45 Również Krzeszyce. Do umowy 

zawarto aneks na wykonanie dodatkowych zjazdów do posesji oraz wykonania chodnika do 

dwóch posesji w Stanowicach. Całkowity koszt tej inwestycji wynosił 2 000 000 zł. Odbiór 

tych prac nastąpił 2 lipca 2024 roku i to było też właśnie w wymaganym w umowie terminie. 

Gwarancja również jest na wykonanie tej inwestycji wynosi 60 miesięcy. I miesiąc przed 

końcem gwarancji zostanie wykonany przegląd gwarancyjny. Do czasu kontroli użytkownicy 

nie zgłosili żadnych uwag co do jakości wykonanych prac. Następną tutaj kontrolą dokonaną 

przez członków komisji rewizyjnej była kontrola realizacji oraz odpowiedzi na interpelacje i 

zapytania radnych oraz sołtysów. I tu jest tak. W kolejnym punkcie dokonanej kontroli. Rejestr 

przedstawił Komisji Inspektor do Spraw Drogownictwa, Gospodarki Wodnej, Melioracji oraz 

Infrastruktury Wodno-Kanalizacyjnej. Przeanalizowano odpowiedzi oraz status realizacji 

poszczególnych wniosków oraz zapytań zgłaszanych przez radnych oraz sołtysów. 

Stwierdzono, że odpowiedzi oraz realizacja dokonywane są w czasie i formie ustalonej przez 

obie strony. Rejestr zapytań oraz interpelacji prowadzony jest prawidłowo. Na tym komisja 

zakończyła obrady i protokołowała. Nie, tutaj to nie. I na tym to zostało zakończone. Dziękuję 

bardzo. 

Beata Wiśniewska – Przewodnicząca Rady - Czy są pytania do przedstawionego 

protokołu z kontroli? Nie słyszę. Nie mamy wniosków komisji. W związku z tym od razu 

przystępujemy do głosowania. 

 

 

Beata Wiśniewska – Przewodnicząca Rady - Zapoznam Państwa z wynikami 

głosowania, za 15 głosów, przeciw 0 głosów, wstrzymuje się 0 głosów stwierdzam, że protokół 
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Komisji Rewizyjnej z przeprowadzonej kontroli został przyjęty jednogłośnie w głosowaniu 

jawnym.  

 

Beata Wiśniewska – Przewodnicząca Rady - Dziękuję bardzo,  przechodzimy do punktu 

kolejnego, 17. Przyjęcie protokołu z przebiegu V Sesji Rady Gminy Bogdaniec. 

 

Ad. 18 

Beata Wiśniewska – Przewodnicząca Rady - każdy z Radnych miał możliwość 

zapoznania się z protokołem w związku z tym przystępujemy od razu do głosowania. 

 

Beata Wiśniewska – Przewodnicząca Rady – stwierdzam, że protokół z przebiegu V 

sesji Rady Gminy Bogdaniec został przyjęty jednogłośnie w głosowaniu jawnym. 

 

Beata Wiśniewska – Przewodnicząca Rady – dziękuję bardzo, przechodzimy do punktu  

19. Interpelacje i zapytania radnych. 

 

Ad. 19 

Beata Wiśniewska – Przewodnicząca Rady – Czy ktoś z państwa radnych w tym 

punkcie chciałby zabrać głos? proszę. 

 

Karolina Tomczyszyn - Radna - chciałam się zapytać, czy dokonano tej inspekcji tych 

drzew na drodze powiatowej i czy zgłoszono to do powiatu, że tam one są do wycięcia? między 

przystankiem przy szkole, a przystankiem przy sali, po lewej stronie.  

 

Marcin Mieczkowski – Kierownik RIT – udzielając odpowiedzi  - Nie, ustalono terminu 

wizji lokalnej w terenie z przedstawicielem gospodarstwa powiatowego. 

 

Tomasz Kulczyński – Radny - mieszkańców ulicy Wojska Polskiego numerów 6 do 7 

przekazać zwracają się z prośbą o pomoc w zorganizowaniu walca celem utwardzenia tłucznia, 

który oni sobie sami zorganizują, tak jak to już poprzednio ponoć miało miejsce. Na własny 

koszt zakupili ten tłuczeń do utwardzenia drogi i ponoć gmina im pomogła w zorganizowaniu 

tego ciężkiego sprzętu. Stąd też pytanie, czy byłaby możliwość, ponieważ ta droga wymaga 

jeszcze raz ponownego takiego zabiegu. 

 

Marcin Mieczkowski – Kierownik RIT – udzielając odpowiedzi  - Jak najbardziej,  

wykonawca właśnie będzie działał w naszym terenie, to też tą drogę wyprofiluje i zawałuje. 

 

Beata Wiśniewska – Przewodnicząca Rady - Czy ktoś jeszcze z Państwa radnych w tym 

punkcie chciałby zabrać głos? Nie widzę, w związku z tym przechodzimy do punktu ostatniego. 

Sprawy różne, wnioski, informacje.  

 

Ad. 20. Sprawy różne (wnioski i informacje). 

Beata Wiśniewska – Przewodnicząca Rady - Czy ktoś by chciał w tym punkcie zabrać 

głos? Proszę bardzo. 
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Karolina Tomczyszyn - Panie Kierowniku, czy udało się już coś w kierunku tego zalania 

sufitu w remizie, jakieś kroki poczynić w kierunku wezwania tego inwestora, który u nas 

wykonywał ten sufit, bo zaczyna się znowu bardzo mokro robić i lada moment zacznie znowu 

tam cieknąć wszystko, cały czas pojawiają się nowe wykwity. 

 

Marcin Mieczkowski – Kierownik RIT – udzielając odpowiedz - trwają rozmowy 

jeszcze z wykonawcą, myślę, że w najbliższych tygodniach poinformujemy Panią Radną o 

terminie wykonania. 

 

Renata Kowal – Sołtys sołectwa Jeże - Panie Wójcie, wiem, że odbyło się spotkanie,  

o którym Pan mówił odnośnie wywozu nieczystości. Wiem, że zostały skierowane do 

wszystkich wójtów gmin taki sprzeciw odnośnie tych podwyżek, które mają być. Chciałabym 

wiedzieć, na jakim etapie to w tej chwili jest? 

 

Beata Wiśniewska – Przewodnicząca Rady- poinformowała, iż do radnych też dotarło 

takie pismo. 

 

Tomasz Kwiatkowski – Wójt Gminy – udzielając odpowiedzi -  Tak żeby te stawki się 

zmieniły, to zarząd MG-6 musiałby podjąć taką decyzję, żeby wzrosły. Byłem ostatnio na 

spotkaniu, co prawda. Propozycja przedstawię stawek przez osoby, które prowadzą firmy 

wywozowe. Jakby ja to mogę powiedzieć też w swoim imieniu i myślę, że w imieniu 

mieszkańców będę mówił, że jest nie do zaakceptowania taka kwota. Jest to kwota, którą 

przedstawili przedsiębiorcy, a mianowicie do trzech metrów sześciennych jest to kwota 200 zł, 

od 4 do 6, 80 zł za każdy metr i od 7 do 10, 72 zł. Co prawda tłumaczą, że te stawki nie byłyby 

tak wysokie, bo za zbiornik 10 metrów sześciennych byłaby kwota 720 zł przy łatwo to że tak 

powiem łatwo to pomnożyć razy 6 tak bo co dwa miesiące wywóz 720 razy 6 no to kwota jest 

nie do zaakceptowania myślę przez nikogo z mieszkańców, więc te spotkanie jeszcze będzie 

kolejne też jakby przeliczyć i przedstawić te swoje koszty pracy przez te firmy te koszty do 

mnie nie dotarły, więc jakby nie mogę się ustosunkowywać, a na pewno jeśli nawet dotrą to i 

tak będziemy tu rozmawiać z Państwem. Ja na dzień dzisiejszy, to tak w tym turnieju jestem na 

nie, jestem na nie takim podwyżką. 

 

Renata Kowal – Sołtys sołectwa Jeże - Ja przepraszam, ale tam w tym piśmie było takie 

uzasadnienie, że jak gdyby, to odbiorca właśnie PWiK. 

 

Tomasz Kwiatkowski – Wójt Gminy – udzielając odpowiedzi - że wiąże się to 

z wzrostem kwoty PWiK, ten wzrost był o 6 złotych, a wzrost firmy, które odbierają miał być 

68%. nie ma tu racjonalności. Też tłumaczono, że te podwyżki nie były przez kilka lat 

procedowane, nie były zwiększane. Mówimy o podwyżkach, tak, tak one były, ale one są w 

kwocie ustalonej przez MG-6, że one nie mogą być więcej, wyższą kwotą one były, ale nie 

przekroczyły tej kwoty. Teraz chcielibyśmy, aby ta kwota była o 68% podwyższona z tej, którą 

MG-6. Oczywiście tu będzie to poddane głosowaniu. Myślę, że jeśli nie zaakceptują tego 

włodarze gmin wchodzących w MG-6, to ta kwota nie będzie jakby mogła być podwyższona.  
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Renata Kowal – Sołtys sołectwa Jeże - Tak, tylko jak to się ma do tego, że my już 

dostaliśmy takie podwyżki, bo my już dostaliśmy te podwyżki.  

 

Tomasz Kwiatkowski – Wójt Gminy – udzielając odpowiedzi - No nie mogła Pani 

dostać tych podwyżek, bo one nie zostały zaakceptowane. Pani sołtys, to troszeczkę tak jak z 

tą drogą, które zrobiła pani zdjęcia sprzed pół roku wcześniej, drogi i pasa nieistniejącego, to 

tak widzę te sytuacje, jak lubią się powtarzać.  

Renata Kowal – Sołtys sołectwa Jeże - Nie wracajmy do tej drogi. 

 

Tomasz Kwiatkowski – Wójt Gminy –Ale wróćmy, Pani Sołtys, bo wspomina Pani, że 

to już zostało, pani otrzymała coś, inni mieszkańcy nie otrzymali, my jako włodarze. 

 

Renata Kowal – Sołtys sołectwa Jeże -  Tu pani sołtys jest obok mnie, też mówi, że 

dostajemy. 

 

Tomasz Kwiatkowski – Wójt Gminy – Pani sołtys, a mogę, mogę skończyć? będę 

bardzo wdzięczny nie będziemy sobie przerywać nawzajem więc proszę nie mówić że już 

dostaliśmy te podwyżki. Wracam do historii z drogą nigdy Pani tego nie sprostowała, 

 że pomyliła się Pani, że przedstawiała Pani informację nieprawdziwą, nie chciałbym abyśmy 

wrócili do tej samej sytuacji Pan kierownik był ze mną prawda panie kierowniku? więc ta 

sytuacja się wtedy pojawiła porozmawialiśmy. Ja nie wymagam prostowania, ale nie 

opowiadajmy rzeczy, które się nie wydarzyły. Jesteśmy na etapie rozmów. Nie wierzę, że nie 

zostanę powiadomiony o posiedzeniu. Czy Pan Andrzej? Tak, o posiedzeniu MG6. Jesteśmy 

na bieżąco i to w formie SMS-ów i pisma informowani o każdym spotkaniu.  

 

Andrzej Biniewski – Radny – przedstawiciel gminy w Związku Celowym MG-6 – Jeżeli 

mogę dodać Panie Wójcie, że te stawki już dla tych firm, które wywożą to już miało być od 1 

października. Zostało to przesunięte i one dla nich już obowiązują od 1 listopada, tylko że 

dlatego oni mogli już podnieść te stawki dla odbiorców.  

 

Tomasz Kwiatkowski – Wójt Gminy – Tak, ale do kwoty, którą MG-6 dwa lata temu 

maksymalną zatwierdziło. Przedsiębiorcy oczekują, że my na głosowaniu zwiększymy, to 

właśnie do takich kwot, o jakich mówię, to zbiornik jednego metra sześciennego czy dwóch 

metrów byłby kwotą 200 zł.  

 

Andrzej Biniewski – Radny – przedstawiciel gminy w Związku Celowym MG-6 –

Takiego spotkania nawet nie było, miało właśnie się odbyć.  

 

Tomasz Kwiatkowski – Wójt Gminy – Mają przedstawić jakby koszty całe, żeby było 

to uzasadnione ta podwyżka, bo to, że nie było coś dwa lata tak argumentowano, że samochody 

wymagają wymiany opon. Oto też ta racjonalność 6 zł powtórzę PWiK podniosło odbiór 

nieczystości.  
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Iwona Stachurska – Sołtys Sołectwa Jeniniec- Ostatnio odbiór szamba był u mnie 10 

metrów sześciennych, kosztował 280 zł., a teraz 340 zł. 

 

Tomasz Kwiatkowski – Wójt Gminy –  Tak i to jest maksymalna stawka. Ja nie 

głosowałem 2 lata temu, więc jakby ciężko mi się ustosunkować do tego. Taka stawka została 

zatwierdzona uchwałą. Tak, to prawda. A dzisiaj jest mowa o tym, żeby to była stawka 720 

złotych. Tak, czyli tak, 340, te podwyżki dlatego, że przedsiębiorcy mają tą dowolność, ale do 

maksymalnej kwoty. Czyli tu to nie jest tak, że nastąpiła podwyżka przez zarząd MG-6, tylko 

przez wykonawców, którzy świadczą te usługi i odbierają. Tu my na to nie mieliśmy i nie mamy 

na dzień dzisiejszy wpływu, bo ta maksymalna stawka została dwa lata temu, co dziś mówi się 

o tym, żeby ją zwiększyć. Tak, żeby ją zwiększyć. Dlatego pani sołtys nie otrzymała pani 

jeszcze podwyżki z rozmów gdzieś tam czystego pisma, tylko z możliwej uchwały podjętej, 

powtórzę, 2 lata ponad temu.  

 

Renata Kowal – Sołtys sołectwa Jeże -  to się nie zrozumieliśmy co do tego. Dlatego ja 

mówię, była podwyżka, bo ja też otrzymałam już takie, właśnie tak jak tu koleżanka, tak jak tu 

koleżanka, że płacimy już więcej. Natomiast pytam o te stawki, które tam są, nie wiem, no 

negocjowane, Czy to przejdzie, czy to nie przejdzie, tak? Ale te podwyżki już mamy, będziemy 

mieli trzy podwyżki być może. 

 

Tomasz Kwiatkowski – Wójt Gminy –  Powtórzę, to ciągle nie są te podwyżki, o których 

mówi się w piśmie.  

 

Wanda Pielecha – Sołtys Sołectwa Łupowo-  Ja chciałam powiedzieć, ulica Topolowa 

Polna, wjazd od stawów, tam się zrobiła wyrwa, jest bardzo niebezpieczna, przy tym samym 

mostku. Proszę tam to zabezpieczyć. Ulica Polna i wjazd na Topolową.  

 

Dariusz Cieślak - Sołtys Sołectwa Krzyszczynka - Panie Wójcie, chciałem serdecznie 

prosić o pomoc w naprawieniu poboczy drogi tutaj, co prawda powiatowej, ale pomiędzy 

Krzyszczyną, a Krzyszczynką tam chodzi o zebranie poboczy po deszczu, to jest całkowicie 

droga zalana stwarza, to niebezpieczeństwo wiadomo i jeżeli, to jest możliwe w naszej jakiejś 

tam gestii to proszę o tą pomoc. I druga sprawa, jeżeli chodzi o drogę przy kościele we 

Włostowie, tam powstała dziura po bobrach. Bobry podebrały drogę i to jest na wysokości 

kościoła we Włostowie. Dziękuję serdecznie i chciałem jeszcze przypomnieć Panie Wójcie o 

spotkaniu z wodociągami. Dziękuję bardzo.  

 

Rafał Gajda – Sołtys Sołectwa Krzyszczyna-  Ja bym chciał zapytać o możliwość, 

właściwie o stworzenie możliwości dla autobusu szkolnego zatrzymywania się na przystanku 

Krzyszczyna na żądanie, to jest na drodze między Krzyszczyną, a Gostkowicami tam 

problemem technicznym było brak znaku poziomego P17, czyli tego zygzaka, więc prosiłbym 

może o skierowanie wniosku do Starostwa w tej sprawie i umożliwienie dzieciom wsiadania  

i wysiadania na tym przystanku. Druga sprawa dotyczy nowej drogi w Krzyszczynie asfaltu w 

kierunku Chwałowic, pierwsza sprawa miejscami wysokość pomiędzy gruntem, a drogą 

wynosi ponad metr w związku z tym przy planowanych gołoledziach, które już nadchodzą 
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nawet drobny poślizg może się skończyć tragicznie, a samochody będą po prostu dachować, 

więc nie wiem, może w tych nefralgicznych miejscach budowa jakichś zapór, barierek, 

czegokolwiek, co będzie zapobiegać wypadkom, to jest jedna rzecz, a druga rzecz mieszkańcy 

zgłaszali że nie do wszystkich pól jest zjazd z tej drogi, a to skutkuje uszkodzeniem tej 

nawierzchni ona jest zrobiona pobocza są zrobione z gruzu on nie dał się ubić i teraz każdy 

wjazd na to pobocze kończy się tym że ta droga się niszczy ona ma niecałe pół roku, a już ma 

uszkodzenia, które powstały z normalnego użytkowania.  

 

Beata Wiśniewska – Przewodnicząca Rady - Ja chciałam dodać, że mi też właśnie 

rolnicy zgłaszali ten sam fakt, co Pan Sołtys powiedział, że boją się zjeżdżać ciągnikami na 

swoje pole, bo potem będą obciążeni, że popsuli drogę.  

 

Marcin Mieczkowski – Kierownik RIT - chciałem wyjaśnić. Droga była budowana bez 

zjazdów do pól, gdyż nie ma takiego obowiązku to raz, a dwa też nie było pieniędzy jakby na 

to. Myśmy tam prosili sołtysów też, żeby w trakcie inwestycji kto tam potrzebuje,  

to wykonawca podsypał i tam podsypywaliśmy. Natomiast jeśli rolnik wyjeżdża gdzie chce i 

niszczy tą drogę, no to jest karalne po prostu. Poza tym proszę zapytać rolnika, w którym 

miejscu on miał usankcjonowany zjazd na drogę. W żadnym miejscu nie miał. Wyjeżdżają 

rolnicy jak chcą. Dlatego tego nie robiliśmy, bo nawet nie wiadomo kiedy było, w którym 

miejscu ten zjazd zrobić, ale tak jak wcześniej mówiłem, też nie było jakby środków na to. 

Robiliśmy główną nawierzchnię, pas był bardzo wąski, próbowaliśmy się zmieścić w tym 

wszystkim. Wykonawca też tą podbudowę dawał mocną, bo daje gwarancję 60 miesięcy na to, 

żeby ta droga wytrzymała, dlatego momentami ona faktycznie do góry mocno poszła, a to tylko 

z tego względu, żeby po prostu to wytrzymało to użytkowanie tej drogi, stąd tak to wyszło. 

Ja potrzebuję konkrety. Niech Pan się zgłosi do nas, które działki albo którzy rolnicy mają 

problem, wtedy siądziemy tutaj do rozmów, zobaczymy. Porozmawiamy z wykonawcą jeszcze, 

on jest taki życzliwy tutaj dla nas i myślę, że nas jakoś tam wesprze, ale to potrzebuję 

konkretnie, w których miejscach albo z którymi osobami mam rozmawiać. 

  

Beata Wiśniewska – Przewodnicząca Rady - Dziękujemy bardzo, oddaję głos Pani 

Dyrektor. 

Magdalena Białowąs - Dyrektor Przychodni „Dworcowa” w Gorzowie Wlkp.- Dzień 

dobry Państwu, Magdalena Białowąs, Dyrektor Przychodni Dworcowej, filia w Bogdańcu. 

Chciałam Państwu trochę po krótce opowiem o naszych planach, które zamierzamy podjąć w 

związku z dalszą działalnością naszej przychodni na terenie Państwa gminy, ponieważ 

planujemy dalej Państwa leczyć, Państwa mieszkańców, Państwa. Wiem, że dotychczas 

przychodnia była czynna tylko 4 dni w tygodniu. Tutaj rozmawiałam z przedstawicielami 

państwa gminy o tym, że to jest niedopuszczalne, że są takie prośby, aby ta przychodnia działała 

dłużej, więc jak najbardziej my się na to otwieramy. Będziemy czynni 5 dni w tygodniu. Mamy 

zapewnioną kadrę medyczną, lekarską, tak, lekarzy, pielęgniarkę. Pomimo tego, że faktycznie 

odchodzi od nas doktor Makulska, my już jesteśmy zabezpieczeni medycznie. Chciałam też 

Państwu powiedzieć, że w związku z tym, że przychodnia zmieniła się dyrekcja w naszej 

przychodni, więc trochę się filozofia naszej pracy zmienia, wchodzimy też w nowe programy 

profilaktyczne i będziemy też mieli dla Państwa nową ofertę tzw. opieki koordynowanej w 



28 

 

ścieżce kardiologicznej. Co to w praktyce będzie oznaczało dla przeciętnego pacjenta? Otóż 

skróci to ścieżkę diagnostyczną kardiologicznie. Także tutaj chciałam Państwu powiedzieć, że 

to będzie dostępne. Przepraszam, bo jestem chora i trochę mi jecie ciężko. Będziemy także, 

otworzymy punkt szczepień, bo wiem o tym, że tutaj był problem ze szczepieniami, więc to 

nadal będzie, to będziemy jakby jak najbardziej Państwu zapewnimy. Punkt pobrań ALAB 

będzie nadal czynny, a jeżeli będzie taka potrzeba, to będą to dwa dni w tygodniu, to będziemy 

tutaj jakby badać i śledzić na bieżąco. Czy Państwo macie jakieś do mnie pytania?  

 

Anna Kardasz – Prezes Fundacji Zdrowy Bogdaniec - Pani Dyrektor, mam pytanie. 

Mówi Pani o opiece koordynowanej. Bardzo proszę, że opieka koordynowana będzie 

wdrożona, ale proszę mi powiedzieć, czy opieka koordynowana będzie też obejmowała dzieci 

i młodzież?  

 

Magdalena Białowąs - Dyrektor – udzielając odpowiedzi - Opieka koordynowana 

dotyczy ścieżki kardiologicznej, to nie zależy od wieku.  

 

Anna Kardasz – Prezes - opieka koordynowana jest tylko i wyłącznie dla osób od 18 

roku życia. Czy przychodnia planuje programy edukacyjne lub warsztaty dla pacjentów? 

 

Magdalena Białowąs - Dyrektor – udzielając odpowiedzi -  jeżeli będzie taka potrzeba 

oczywiście tak, mamy dużą kadrę i jakby jak najbardziej. Szanowni Państwo, my jesteśmy 

jednostką województwa lubuskiego, które jakby wymaga też od nas działania profilaktycznych, 

działań edukacyjnych i to nie jest żadna nowość, jeżeli chodzi o działania przychodni 

dworcowej.  

Anna Kardasz – Prezes Fundacji Zdrowy Bogdaniec - Dobrze, kolejne pytanie. Czy 

istnieją w przychodni dedykowane osoby, które zajmą się edukacją zdrowotną w związku 

z opieką koordynowaną?  

 

Magdalena Białowąs - Dyrektor – udzielając odpowiedzi -  Szanowna Pani, my nie 

mamy w ogóle dedykowanych osób, ponieważ Przychodnia Dworcowa ma dużą kadrę i w 

zależności od planów, ja po prostu deleguję personel.  

 

Anna Kardasz – Prezes Fundacji Zdrowy Bogdaniec  - W opiece koordynowanej są 

dedykowane osoby do edukacji zdrowotnej. Ile godzin będzie przychodnia czynna?  

 

Magdalena Białowąs - Dyrektor – udzielając odpowiedzi -  Będzie 5 godzin dziennie. 

Od poniedziałku do piątku. 

 

Anna Kardasz – Prezes Fundacji Zdrowy Bogdaniec -  Jakie działania państwo 

planujecie zorganizować w profilaktyce dla społeczności lokalnej jako przychodnia 

funkcjonująca na tym terenie?  

 

Magdalena Białowąs - Dyrektor – udzielając odpowiedzi -Proszę pani, ja dzisiaj 

państwu nie opowiem tak konkretnie, ponieważ ja tutaj nie muszę się sprzedawać państwu. Ja 
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Państwu mówię o konkretnych zadaniach medycznych. Jeżeli chodzi o działania 

profilaktyczne, to proszę Państwa, my będziemy tu wychodzić, badać potrzeby pacjentów i 

potrzeby społeczeństwa lokalnego. Więc ja nie będę teraz opowiadała Państwu bajek. Dla mnie 

najważniejsze jest tak naprawdę zapewnienie opieki zdrowotnej mieszkańcom gminy 

Bogdaniec. Tak przez pięć godzin.  

 

Anna Kardasz – Prezes Fundacji Zdrowy Bogdaniec - Pani Dyrektor, mam jeszcze 

pytanie. Proszę przedstawić kadrę medyczną, za chwilę my przedstawimy swoją, która będzie 

przyjmowała. 

 

Magdalena Białowąs - Dyrektor – udzielając odpowiedzi - Nie, szanowni Pani, nie mam 

takiej podstawy, żeby to upublicznić w tej chwili.  

Anna Kardasz – Prezes - Dziękuję bardzo.  

 

Beata Wiśniewska – Przewodnicząca Rady - Proszę Państwa, chciałabym teraz właśnie 

żeby Państwo przedstawili swoją propozycję. Nie przesłuchujmy się tutaj wzajemnie, bo to nie 

czas i miejsce. Proszę bardzo, Panie Wójcie. 

 

Tomasz Kwiatkowski – Wójt Gminy -  To ja tylko jeszcze jedno pytanie, jak Pani 

Dyrektor została wywołana do odpowiedzi. Czy przychodnia Dworcowa filia w Bogdańcu 

oczekuje nakładów do poniesienia przez Gminę Bogdaniec?  

 

Magdalena Białowąs - Dyrektor – udzielając odpowiedzi - Absolutnie żadnych 

nakładów nie oczekujemy, a wręcz przeciwnie, tak jak już Państwu mówiłam na spotkaniu, my 

planujemy jakby dofinansować tutaj, wyposażyć dodatkowy sprzęt, o którym Państwu 

wspominałam na spotkaniu.  

 

Tomasz Kwiatkowski – Wójt Gminy -  Dziękuję.  

 

Joanna Głosińska – Sołtys Sołectwa Jeninek- Ja mam takie pytanie, ponieważ wiele 

mieszkańców naszej gminy właśnie się skarżyło, że to było tylko 5 godzin, i co pacjenci mają 

zrobić po godzinie 15, kiedy przychodnia będzie zamknięta, a opieka świąteczna w szpitalu 

zaczyna się od godziny 18?  

 

Magdalena Białowąs - Dyrektor – udzielając odpowiedzi - Pamiętajcie Państwo, że tu 

w Bogdańcu jest filia. My jakby zrzeszamy tutaj pacjentów w Przychodni Dworca, więc do 

godziny 18 mamy oczywiście lekarza w Dworcowej. Ale też proszę Państwa, nie ukrywajmy, 

ja mam nadzieję, że ta filia się rozrośnie i będziemy mogli stworzyć większą ilość godzin. Ja 

będę, to badała na bieżąco i pilnowała. Będziemy patrzeć też na tężenie pacjentów, bo ja sobie 

też nie wyobrażam takiej sytuacji, że filia będzie czynna tylko 5 godzin, a pacjenci będą czekali 

na wizytę 3 dni. Także tutaj musimy to prześledzić. Ta sytuacja się trochę nam zmienia. To po 

prostu będę badała. 

 Jeszcze tylko Pani Radna Kępińska chciała tutaj coś zadać, pytanie. Chciałam zadać 

pytanie, ponieważ składałam też interpelację, bo na prośbę mieszkańców była prośba, żeby 
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chociaż jeden dzień w tygodniu lekarz przyjmował nie od godziny rannych, tylko żeby ci, 

którzy pracują do piętnastej, szesnastej mogli skorzystać z usług medycznych. Odpowiedź 

była...  

Tomasz Kwiatkowski – Wójt Gminy – ja tu wtrącę, że to było za poprzedniej Pani 

Dyrektor. 

Magdalena Białowąs - Dyrektor – udzielając odpowiedzi -  Już Państwu odpowiem, w 

grafiku, mamy wstępnie ustalony termin, w środę powinna być już popołudniu czynna 

przychodnia.  

 

Beata Wiśniewska – Przewodnicząca Rady - Dobrze, dziękuję bardzo. Teraz oddajemy 

głos Paniom. Proszę bardzo. Proszę bardzo zaprezentować się.  

 

Jestem Edyta Żylewicz. Jestem prezesem nowo powstałej już przechodni, która nazwę 

ma Przychodnia Bogdaniec. Dostałyśmy, ja w przeciwieństwie do Pani, ja mogę powiedzieć, 

jaką kadrę skompletowaliśmy? Więc zaczniemy od doktor Makulskiej, która przeszła właśnie 

od pani dyrektor. Doktor Makulska jest naszym kierownikiem przychodni, jest kierownikiem 

medycznym przychodni. Jest specjalistką, bardzo się cieszymy, że z nami pracuje. Pracowałam 

z nią na SOR-ze, jeździ w karetce, poza tym jest lekarzem, przyjmuje pacjentów, przyjmie 

naszych pacjentów dorosłych. Do tego następny specjalista to jest dr Cywiński Marcin, który 

jest lekarzem rodzinnym, specjalistą lekarza rodzinnego i poza tym będzie przyjmował nasze 

dzieci, bo jest pediatrą. Mało tego, pracuje też na oddziale szpitalnym, także to też jest bardzo 

ważne powiązanie, bo tych naszych pacjentów, w razie czego małych pacjentów, może, że tak 

powiem, kierować do swojego macierzystego oddziału. Zostaje z nami doktor Maria 

Walczyńska-Rechmal. Ona będzie się zajmowała starszymi naszymi pacjentami, czyli 

seniorami. I do tego jest specjalistką psychiatrii. To już mogę powiedzieć, że taką kadrę mam. 

Nasza przychodnia będzie czynna codziennie od godziny 8 do 18.00. Poza tym w naszej kadrze 

są trzy pielęgniarki specjalistki magisterki, które poprowadzą opiekę koordynowaną nie tylko 

kardiologiczną, ale też w drodze pulmonologicznej, kardiologicznej, diabetologicznej, 

nefrologicznej. Także tutaj to są szczegóły, które mogłabym państwu opowiedzieć, ale  

w każdym razie opieka koordynowana będzie. Do tego jest przygotowywany koordynator, 

który się będzie zajmował koordynacją, czyli zabezpieczeniem, żeby każdy pacjent na 

odpowiednią wizytę trafił. Do tego mamy programy edukacyjne, jesteśmy też, jak 

wspomniałam, specjalistkami, mamy prawo i nawet obowiązek prowadzić edukację naszych 

pacjentów. Do tego jest jeszcze opieka dietetyczna. Dietetyk Pani Agnieszka Sikorska będzie z 

nami pracowała też. Także chciałam, w przeciwieństwie do Pani ogłosić, że mamy całą kadrę 

już przygotowaną, możemy zacząć działać. Jedynie czego nam brakuje, a może jeszcze dodam, 

że na każdym etapie naszego spotkania tworzenia się bardzo liczyliśmy na pomoc i 

otrzymywaliśmy pomoc i wsparcie od strony Wójta dziękuję bardzo Panie Wójcie i dziękuję 

bardzo Panie Wicewójcie, bo naprawdę dostawaliśmy na każdym etapie takie gesty wsparcia. 

Jedynie czego nam brakuje, drodzy państwo, chciałam wam powiedzieć, to pomieszczeń i 

lokalu. Znaczy jesteśmy w trakcie negocjacji pomieszczeń górnych, dostaliśmy propozycję, że 

możemy, że w budynku na Leśnej 9 będą dwie jednostki, bo wiemy też, że Pani Dyrektor 

zostaje. Dostałyśmy propozycję wynajęcia górnych pomieszczeń trzech z takim 

przyrzeczeniem czy zapewnieniem od strony Wójta, że zostaną one przystosowane do 
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działalności leczniczej, naszej działalności leczniczej i dwa pomieszczenie na dole, tak 

żebyśmy mogli się pomieścić. Ale w związku z tym, że otrzymałam informację od Pana...  

 

Tomasz Kwiatkowski – Wójt Gminy - Ja będę prostował, będę prostował na bieżąco. 

Mówimy o jednym pomieszczeniu na dole, nie o dwóch pomieszczeniach na dole, tak i o 

kosztach myślę że powinniśmy tu porozmawiać dlatego że radni powinni znać te koszty jakie 

one miałyby być. 

 

Edyta Żylewicz – Prezes Przychodnia Bogdaniec- dostałam informację, bo tam była 

mowa też o przyjmowaniu pacjentów na górze, więc dostałam informację, że nie ma szans na 

taką platformę. Nie można tam założyć tej platformy, więc wychodząc naprzeciw, żeby nie 

było, że się upieramy, że musi być koniecznie i koszty ponosić gmina, wychodząc naprzeciw, 

Proszę Państwa, to jest budynek gminny, to Wójt decyduje komu i jakie pomieszczenia 

wynajmuje. Chciałam taką propozycję też złożyć, wychodząc naprzeciw, żeby nie generować 

dużych kosztów. Tam jest jedno pomieszczenie, które może być wspólne pomieszczenie, czyli 

gabinet zabiegowy. Pani Dyrektor, tak jak mówiła, będzie przyjmowała 5 godzin dziennie,  

a my będziemy cały dzień. Dopytywałyśmy się, jak to prawnie jest. Według pani koordynatora 

epidemiologii województwa lubuskiego, jest taka możliwość, żeby dwie jednostki korzystały 

z jednego pomieszczenia gabinetu zabiegowego. Oprócz tego Inspektor Danych Osobowych, 

nasz Waldemar Kak, też potwierdził, że jest taka możliwość, żeby dwie jednostki korzystały z 

jednego gabinetu. To nam bardzo ułatwia sprawę, ponieważ nie generuje kosztów. Gabinety, 

które mamy na górze, nie potrzebują wtedy takiego przystosowania do działalności leczniczej, 

jakiej jakby trzeba by było zrobić, to jest kwestia tylko wymalowania ścian i możemy zacząć 

tam przyjmować pacjentów. Gabinet zabiegowy, który by był na dole, wspólny, który jest taka 

możliwość, to zależy od decyzji państwa, czy tak może być. Tak jak już mówiłam, są mamy 

odpowiedzi, że taka możliwość jest, zwłaszcza, że w Gorzowie jednostki korzystają z jednego 

gabinetu zabiegowego. Dodam, gabinet zabiegowy wyposażony w sprzęt zakupiony przez 

gminę, czyli gmina decyduje o tym, kto tym sprzętem dysponuje, kto go używa. Dlatego jest 

taka nasza prośba żeby nie generować kosztów tak jak mówił wójt wtedy w takiej formie nie 

potrzebujemy pomieszczenia, które wójt nam zaproponował, jak najbardziej. Tam 

przyjmowanie naszych pacjentów i starszych, i młodszych, i malutkich plus wynajęcie jeszcze 

wspólnie z przychodnią dworcową gabinetu zabiegowego. Gabinet wyposażony w sprzęt, który 

należy do gminy. Czy są jeszcze jakieś pytania do nas?  

 

Magdalena Białowąs - Dyrektor – ja tylko się odniosę do informacji dotyczącej dr 

Walczyńskiej Rechmal. Dzisiaj właśnie dostałam ofertę od pani dr Walczyńskiej, którą 

przyjęliśmy, więc pani dr Walczyńska pozostaje u nas w naszej kadrze. Wiem, że państwo 

zaoferowała współpracę jako lekarz-psychiatra, nie jako lekarz podstawowej opieki 

zdrowotnej. Ja nie powiedziałam, że specjalistką będziemy zajmowała się. No dobrze, tylko 

tak, żeby woli wyjaśnienia jasno to zabrzmiało. Ja też chciałam powiedzieć, że w przychodni 

dworcowej, ja nie podaję celowo nazwisk, nie dlatego, że jest to jakąś tajemnicą, bo możecie 

państwo wejść na stronę internetową, sprawdzić jacy lekarze, natomiast my mamy czterech 

lekarzy specjalistów, Medycyny Rodzinnej zatrudnionych, którzy będą po prostu tutaj 

świadczyć również usługi. Więc jakby my jesteśmy tutaj zabezpieczeni. Mamy również 5 
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pielęgniarek na etacie i 3 pielęgniarki na umowę zlecenia, więc my jesteśmy jakby jak 

najbardziej w stanie zabezpieczyć kadrę medyczną przychodni dworcowej. Jeżeli chodzi o 

opiekę koordynowaną, szanowni państwo, dla nas jest to tylko formalnością, ponieważ my, 

proszę też pamiętać, jesteśmy jednak przychodnią wielospecjalistyczną, posiadamy 17 poradni 

specjalistycznych, w tym kardiologiczną, więc to jest tylko złożenie z naszej strony 

dokumentów, które właśnie w tej chwili są przygotowane do Narodowego Funduszu Zdrowia. 

Także to tylko chciałam powiedzieć. Ja oczywiście, że jakby mogę złożyć ścieżkę na każdą 

inną ścieżkę, bo to jest podpisanie umów z podwykonawcami, czyli z lekarzem diabetologiem. 

Ciekawe jestem, czy Pani to mają, bo to, że ktoś mówi, że to zapewni, to jeszcze nie znaczy, że 

to będzie zrobione, ale to już tak abstrahując. Natomiast jeżeli chodzi o współdzielenie gabinetu 

zabiegowego, to ja się tutaj nie zgodzę, jeżeli chodzi o ochronę danych osobowych, że to jest 

zgodne z przepisami prawa, bo ja, szczerze powiedziawszy, jako administrator danych 

osobowych przychodni dworcowej, nie wezmę na siebie takiej odpowiedzialności. To są 

rejestry różnych zabiegów, gdzie są przekazywane dane wrażliwe, przechowywane i ja nie 

wezmę na siebie takiej odpowiedzialności, aby te dane były niezabezpieczone. A ponadto nie 

wyobrażam sobie dzielenia gabinetu. To są środki jednorazowego użytku. Mamy to zliczać, 

mamy się z tym spółdzielić. Oczywiście praktyki dzielenia gabinetów zabiegowych są 

praktykowane nie tylko w Gorzowie, ale w ogóle w Polsce i to jest prawda. Natomiast wtedy, 

kiedy właściciel lokalu zapewnia środki jednorazowego użytku. Proszę pamiętać, że pełną całą 

działalność Filii Bogdaniec finansuje Przychodnia Dworcowa. My nie dostajemy od Państwa z 

gminy żadnej dotacji 

 

Małgorzata Węgrzyn – Radna - Ile państwo potrzebują pomieszczeń, bo jak maci panie 

szereg specjalistów, to ile jest potrzebnych pomieszczeń i jaki będzie orientacyjny koszt 

doposażenia, czy ewentualnych jakichś nakładów przez gminę, które musi gmina po prostu 

wyłożyć na działalność tej przychodni.  

 

Edyta Żylewicz – Prezes Przychodnia Bogdaniec- udzielając odpowiedzi - Wójt 

zaproponował nam trzy pomieszczenia na górze, dwa już wynajmujemy, trzecie dodatkowe 

pomieszczenia na górze plus jedno pomieszczenie na dole. Taki mały gabinet zabiegowy, nie 

wiem czy Pani tam kojarzy, tam mały gabinet przyjęć tam pediatra przyjmował. To na chwilę 

obecną nam wystarczy. Na prowadzenie działalności leczniczej będzie przyjmował lekarz, 

poukładamy tak, żeby to było, żeby miał ręce i nogi, plus działalność nasza edukacyjna 

pacjentów, plus prowadzenie opieki koordynowanej. To by nam wystarczyło pod warunkiem, 

że dostalibyśmy gabinet zabiegowy, używałybyśmy wspólnie z Dworcowej gabinet zabiegowy, 

bo wtedy nie ma kosztów przystosowania na górnym, na pierwszym piętrze przystosowania. 

Gabinet zabiegowy, już trzeba więcej rzeczy mieć, trzeba mieć dostęp, większe koszty remontu, 

o tak powiem ale też chciałam też zaznaczyć, że nie zakontraktujemy się, nie będzie 

wyremontowane jak nie będzie wind.  

 

Tomasz Kwiatkowski – Wójt Gminy - Pani Radna zapytała o koszty, bo Państwo 

złożyliście ten wniosek o te koszty, to proszę podać właśnie. Myślę, że to nie jest tajemnicą. 

Nie, to państwo wy się podpisaliście pod tym pismem. Te pismo jest tutaj do wglądu, proszę 

państwa, także to nie są wyliczone koszty przez wójta ani przez żadnego z pracowników. Pismo 
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jest podpisane przez panią Edytę Żylewicz, więc proszę te koszty podać tutaj radnym. 

 

Anna Kardasz -  Prezes Fundacji Zdrowy Bogdaniec - Proszę Państwa, jak najbardziej 

zgłosiliśmy się do gminy z prośbą o pomoc, wsparcie w prowadzeniu przychodni. Przychodnia 

w tej chwili jest w drastycznym stanie. Nieodmalowane ściany nie tylko u góry, ale także i na 

dole. Przez wiele lat nie było potrzeby, nie było monitowane, nie proszono gminy o 

odmalowanie choćby tych pomieszczeń, tak więc przychodnia jest w tej chwili w bardzo, 

bardzo złym stanie, jeżeli chodzi o stan wizualny, higieniczny, zaniedbane ściany. Poprosiliśmy 

także o wsparcie w zakupie profesjonalnego sprzętu w minimalnych ilościach, zabezpieczenie 

pieniędzy na 2025 rok oraz na działania prospołeczne. Takimi działaniami rozpoczęliśmy, z 

niektórymi sołectwami mieliśmy już współpracę, jesienne rozmowy o zdrowiu, gdzie naprawdę 

dużo poznaliśmy problemów ludzi, problemów zdrowotnych i nie tylko, i społecznych. 

Jesteśmy otwarci wobec społeczeństwa i też poprosiliśmy o zabezpieczenie środków na takie 

działania. Powstała fundacja, która ma na celu przede wszystkim wsparcie prozdrowotne, 

kogo? Naszych mieszkańców, proszę Państwa. To są nasze działania. Jeżeli te środki, o które 

poprosiliśmy, o EKG, o aparat do defibrylacji, bo do tej pory w przychodni nie ma. Proszę 

Państwa, jeżeli dojdzie do sytuacji, że źle się czujemy, to biegniemy do przychodni. Nie 

biegniemy pod straż pożarną, bo tam jest aparat AED. W przychodni tego nie ma. Poprosiliśmy 

o zakup tak niezbędnego sprzętu. W momencie, kiedy rozpoczniemy swoją działalność, są w 

tej chwili programy, między innymi program Feniks, który w własnym zakresie na pewno się 

doposażymy w taki sprzęt, który chcemy mieć. Natomiast jeżeli te środki przewyższają 

możliwości gminy, okej, damy radę, otwieramy nową jednostkę. Wydaje mi się, że to wyszło, 

pani Dagmaro, przepraszam, pani liczyła, ile to wyszło? 

 

Jarosław Pasterski – Z-ca Wójta Gminy -  Ja tutaj powiem, bo mam to pismo przed sobą. 

Podsumowanie kosztów to jest 40.200 zł z państwa strony. Z działalnością prospołeczną. Bez 

remontu. Jeśli chodzi o remont góry z wymianą okien, z dostosowaniem tego, co pani mówi, 

umywalek tam, to jest koszt około 50-60 tysięcy złotych bez, mówię bez platformy, bo 

platformy tak jak tutaj to zostało zdiagnozowane nie można zastosować, nie można 

zamontować platformy tutaj, bo dostałyście Panie pismo z przyczyn technologicznych i z 

przepisów prawa i no pozostaje tylko wybudowanie szybu windy z windą i to jest koszt powyżej 

200 tysięcy złotych. Taka najbardziej prosta to jest 210.000 zł. żeby dostosować dla osób z 

ograniczeniami ruchowymi wjazd na górę. Czyli Panie tu zaproponowałyście, zwróciłyście się 

do gminy o 40.000 zł. na wyposażenie, to jest tak jak Pani mówi waga dla dzieci, defibrylator, 

EKG, 4 laptopy, drukarka. No i później tu to też tak jak Pani podkreśliła, że te badania, tak, 

badania, testy i to cały koszt to jest 40.200 zł, które Panie złożyłyście wniosek po prostu do 

Wójta.  

Anna Kardasz - Prezes Fundacji Zdrowy Bogdaniec - Tak, bo w naszej intencji  

w działaniu przychodni to nie jest tylko przyjąć pacjenta chorego, ale przede wszystkim 

prowadzenie też pacjenta potencjalnie chorego lub zdrowego. Tak bardzo zależy nam na tych 

działaniach profilaktycznych. Między innymi w tych działaniach prospołecznych, które 

zaproponowałam, między innymi jest zapewnienie kobietom od 18 do 44 roku życia USG Piersi 

jest zaproponowane dla 50 osób. Proszę Państwa, w tym okresie w życiu kobiety nie ma 

zapewnionych badań profilaktycznych przez NFZ. Dlatego jest taki pomysł, taki projekt. 
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Zaproponowaliśmy gminie działania prospołeczne. Dla kogo? Dla nas. Dla naszych sióstr, dla 

naszych matek, dla naszych córek być może. Tak, więc to są działania prospołeczne. Natomiast 

zakup sprzętu, który poprosiliśmy, to są naprawdę niewielkie sprawy. Jeżeli jest to zbyt drogie, 

kupimy za własne pieniądze. Natomiast wracam do gabinetu zabiegowego. Proszę państwa. 

Oferujemy otwarcie przychodni od 8 do 18, od poniedziałku do piątku. Przedstawiliśmy pełną 

kadrę. Jutro ruszymy z kampanią medialną. Zobaczycie Państwo na Facebooku naszych 

lekarzy, ich podejście do pacjenta, w jaki sposób my będziemy podchodzić do naszych usług 

medycznych. Ponadto jeszcze chciałam zaznaczyć, zarówno pani Edyta, ja i pani Ewa jesteśmy 

magistrami pielęgniarstwa. Edukacja zdrowotna, edukacja w opiece koordynowanej może być 

przeprowadzona tylko i wyłącznie dla osoby, która ma takie wykształcenie.  

Tomasz Kwiatkowski – Wójt Gminy - To jeszcze tylko doprecyzujmy, bo nie ma tej 

informacji. Czyli rozumiem, że lekarz będzie przez pełne 10 godzin przyjmował pacjentów? 

 

Anna Kardasz – Prezes Fundacji Zdrowy Bogdaniec - udzielając odpowiedzi Prawie 

tak. Być może jakiś jeden dzień w miesiącu się zdarzy, że będzie 8 godzin. Przede wszystkim 

jest grafik tak złożony, żeby był lekarz do południa i po południu. Zarówno dr Makulska, jak i 

dr Marcin Cywiński będą wzajemnie się wymieniać. Dr Cywiński poprowadzi dzieci, 

poprowadzi punkt szczepień. Natomiast tak jak tutaj było zwrócone, dr Walczyńska będzie 

dedykowana, będzie pracowała z pacjentami pod kątem naszych pacjentów, którzy potrzebują 

wsparcia, zwłaszcza wsparcia psychicznego. Czy są jeszcze jakieś pytania?  

 

Magdalena Białowąs - Dyrektor – Ja chciałam państwu powiedzieć, że doktor 

Walczyńska nie może świadczyć na NFZ u państwa świadczeń zdrowia psychicznego, bo 

państwo takiego kontraktu nie macie. Ja myślę, że co do kontraktu, to nie pani. No, ale ja 

rozumiem, tylko, że też wiecie państwo, mówicie o ofercie, do której nie macie pokrycia, 

państwo nie macie zapewnionego kontraktu. Mamy jej deklarację podpisaną, jest już w trakcie 

umowy i możemy zapewnić, że deklaracja jest w trakcie umowy. Natomiast wracając do 

gabinetu zabiegowego, proszę Państwa, kto decyduje o wynajmie pomieszczeń, sprzętu, który 

na wynajęcie. 

  

Jarosław Pasterski – Z-ca Wójta Gminy -   doprecyzuję tutaj, bo Pani konsultowała to i 

przedstawiła Pani nazwisko i ja nie będę weryfikował i przyjmuję to, co Pani mówi, tylko firma, 

kancelaria, która obsługuje nas pod względem przetwarzania danych osobowych, 

konsultowaliśmy to z nią i absolutnie mówi, że to jest niedopuszczalne,  wgląd innej, innych 

osób, które nie mają uprawnienia do przetwarzania danych osobowych. Tak to wygląda tutaj z 

naszej strony.  

 

Tomasz Kwiatkowski – Wójt Gminy - Ale słusznie Pani wspomniała, jest to jeden 

podmiot i ten podmiot, te dane może obsługiwać. 

 

Anna Kardasz – Prezes Fundacji Zdrowy Bogdaniec - Są to dwa podmioty, które 

użytkują jeden gabinet zabiegowy. Proszę Państwa, do gabinetu zabiegowego RODO wchodzi 

pacjent pojedynczo ze względu na RODO i ze względu na intymność. Nie ma problemu, żeby 

raz wszedł pacjent z Bogdańca, innym razem pacjent z Przychodni Dworcowa, o ile jeszcze ci 
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pacjenci będą, bo podejrzewamy, że będą chcieli do nas przyjść, ale każdy ma prawo wyboru. 

Tak więc nie zmuszając, dajmy szansę, proszę państwa, naszym pacjentom, pacjentom, naszej 

społeczności, żeby mogli wybrać. My z naszej strony bardzo prosimy, wesprzyjcie nas, 

pomóżcie nam się otworzyć. Jeżeli nie dacie nam do dyspozycji gabinetu zabiegowego, a 

odłożycie państwo nam możliwość Podarujecie nam pomieszczenia u góry, jak już mówimy z 

dużym kosztem remontów, to my od razu powiemy tak, to my się nie otworzymy, bo nikt nam 

nie odbierze, nikt nam nie pozwoli prowadzić działalności medycznej, nie mając dostosowania 

do osób niepełnosprawnych. To jest pewne. Tak więc jedyna nasza propozycja, która jest 

uczciwa, to jest wynajem gabinetu zabiegowego wspólnego. Resztę my się pomieścimy. W tym 

małym gabinecie w rejestrację sobie zorganizujemy naprawdę w niedużej przestrzeni i gabinety 

u góry. To, o co możecie Państwo być pewni i ja jestem pewna, że za rok powiem, opowiem, 

ile działań prospołecznych zrobiliśmy.  

Renata Suchecka – Radna - Ja mam takie pytanie Pani mówi, że będzie tutaj pediatra 

dla dzieci w Bogdańcu. Ile, w jakie dni będzie przyjmował, ile godzin będzie przyjmował?  

 

Anna Kardasz – Prezes Fundacji Zdrowy Bogdaniec - Już tłumaczę. W styczniu 

zaplanowanych jest, Pan Cywiński zostanie zatrudniony na umowę o pracę trzy czwarte etatu 

od miesiąca lutego. W styczniu będzie w środy, co tydzień.  

 

Renata Suchecka – Radna -  czyli już nie będzie pracował na oddziale pediatrycznym w 

Gorzowie?  

Anna Kardasz – Prezes Fundacji - będzie, dlatego jest 3,4 etatu.  

 

Renata Suchecka – Radna - mój wnuczek właśnie był na tym oddziale i pan doktor 

wszedł tylko i pyta się dzieci, jak się czujecie i wyszedł. To tak będzie obsługiwał tutaj naszą 

przychodnię w Bogdańcu też?  

 

Anna Kardasz – Prezes Fundacji - Nie umiem się odnieść do tej sytuacji, być może to 

była taka wizyta kontrolna.  

Magdalena Białowąs - Dyrektor – Przepraszam bardzo, jeszcze tylko się odniosę do 

administratora danych osobowych i współdzielenia gabinetu zabiegowego. Szanowni Państwo, 

to nie jest tak, jak Panie mówią, że wgląd do danych mogą mieć tylko pacjenci, bo też 

udostępnienie innym pracownikom tych danych, jest też złamanie ochrony danych osobowych. 

Więc to, że będzie tam pielęgniarka z innego zakładu pracy, jest po prostu udostępnieniem 

nieuprawnionym danych osobowych innym osobom.  

 

Anna Kardasz – Prezes Fundacji Zdrowy Bogdaniec - Pani dyrektor, a o jakich danych 

osobowych Pani mówi?  

 

Magdalena Białowąs - Dyrektor - o rejestrach zabiegów. Tam w sumie jest imię i 

nazwisko, chociażby to już jest daną osobową. Na przykład jak się bada ciśnienie, to się 

zarejestruje w zeszycie, w rejestrach. 

 

Anna Kardasz – Prezes Fundacji Zdrowy Bogdaniec -  Proszę Państwa, u nas już nie 
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będzie zeszytów. Elektroniczna dokumentacja. Elektroniczna dokumentacja, w której zgodnie 

z nowymi zasadami. Tak więc nie ma możliwości, żebyśmy my miały zeszyty. Czy są jeszcze 

jakieś pytania? 

 

Magdalena Turek – Radna - pytanie, a czy pani Agnieszka Sikorska będzie przyjmowała 

prywatnie?  

Anna Kardasz – Prezes Fundacji Zdrowy Bogdaniec - udzielając odpowiedzi - Nie, w 

ramach opieki koordynowanej.  

 

 

 

Edyta Żylewicz – Prezes -  Pani Agnieszka Sikorska, w ramach opieki koordynowanej, 

jeden pacjent trafia do opieki koordynowanej ma w roku cztery wizyty u Pani dietetyk. Także 

to nie codziennie, tylko cztery wizyty w roku, to jest kwestia uzgodnienia harmonogramu  

i przyjęcia.  

 

Magdalena Turek – Radna -  A co będzie, jeżeli nie uzbierają Panie limitu pacjentów i 

się okaże, że przychodnia nie wypaliła? Co z kosztami wtedy nałożonymi na ośrodek zdrowia? 

Jeżeli się okaże, że przychodnia nie będzie funkcjonowała, bo nie ma limitu pacjentów 

przykładowo, które musicie uzbierać?  

 

Edyta Żylewicz – Prezes – udzielając odpowiedzi- na jednego lekarza musimy uzbierać 

około 3000 deklaracji. Tych deklaracji uzbieramy w ciągu miesiąca. Uzbieramy na pewno.  

To jest nasza praca i nasze zapewnienie, że tyle uzbieramy.  

 

Magdalena Turek – Radna -  Czyli jakby nie przyjmujecie w ogóle do wiadomości, że 

może być nakład finansowy poniesiony, a przechodnia nie otworzy się i wtedy co z tymi 

pieniędzmi, które urząd będzie musiał wydać.  

 

Edyta Żylewicz – Prezes – udzielając odpowiedzi- No, ale teraz właśnie się 

dowiedzieliśmy, że urząd nie chce nic wydać, bo są duże koszty. Wójt dał nam umowę, która 

określa tam karę finansową za to, że nie dałybyśmy rady działać.  

 

Tomasz Kulczyński – Radny-  Ja się obawiam jeszcze jednej sytuacji, że Panie będą 

zbierać swoich pacjentów tak, żeby uzyskać ten limit 3 tysięcy, nie uzbieracie, z kolei 

dworcowa część pacjentów powiedzmy zapisze się do Was i też nie uzyska tego limitu. I wtedy 

Bogdaniec zostanie bez żadnego lekarza. Ja nie zakładam ale może być taka sytuacja. 

 

Edyta Żylewicz – Prezes – A dlaczego Pan zakłada, że nie uzbieramy?  

 

Magdalena Białowąs - Dyrektor - żeby Państwu wyjaśnić sytuację, powiem, że obecnie 

jest do Filii w Bogdańcu mamy papierowych kart 1.600. Z tego w tym czasie odliczyć zgony, 

bo one nie są na bieżąco weryfikowane. Więc tych pacjentów, tak szczerze powiedziawszy, nie 

ma bardzo dużo. My, ponieważ jesteśmy jednostką, i tu jest filia, a jesteśmy dużą przychodnią, 
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no bo musimy wziąć pod uwagę, że to jest jednak Przychodnia Dworcowa, która tak jak 

powiedziałam ma główną siedzibę w Gorzowie, więc sobie dajemy radę finansowo, bo musicie 

Państwo wiedzieć, że stopka kapitacyjna na pacjenta to jest tak średnio, przeliczając średnio, 

bo tam jeszcze oczywiście są kryteria wiekowe, to jest około 45 złotych, to nie są też jakieś 

ogromne kwoty i też tych pacjentów tu w gminie Bogdaniec nie ma bardzo dużo. Ja sobie zdaję 

sprawę, że ta niedostępność, że tutaj nasza przychodnia była czynna 4 dni w tygodniu, trochę 

nam tutaj utrudniała sytuację, ale też muszę Państwu powiedzieć, że gro pacjentów z Bogdańca 

przyjeżdża do lekarza w Gorzowie do  doktora Świerszcza.  

 

Edyta Żylewicz – Prezes – Ja wiem, że się martwicie, że nie uzbieramy, ale nie 

zrobiłyśmy, nie mam tego na piśmie, ale spokojnie uzbieramy te 3000 deklaracji. Chciałam też 

uwzględnić, żebyście Państwo wiedzieli, że rusza punkt szczepień i jest pediatra. Bardzo dużo 

osób do nas trafi, do nas się przepisze, w związku z tym, że dzieci będziemy przyjmować. I to 

wszystko będzie na miejscu. Będzie punkt szczepień, będzie laboratorium, gdzie będziemy 

pobierać codziennie krew. Opieka koordynowana, gdzie naprawdę ten pacjent trafia pod naszą 

opiekę. Także, ale my też nie tylko zapewniamy, my też swoje wkłady finansowe wnosimy w 

rok przychodni. Także to nie jest tylko, no my też swoim majątkiem też potwierdzamy to, że to 

zadziała.  

Edyta Kiełpińska – Radna - bardzo tutaj no dużo informacji jest i też takie trochę jest 

dużo emocji. Można byłoby po prostu usiąść i na spokojnie to wszystko przeanalizować, bo 

tutaj jest taka trochę odbijanie piłeczki. Ja jako mieszkanka Bogdańca będę całym sercem 

wspierać tutaj. Dlaczego? Dlatego, że są to Panie, które mają coś, dużo pomysłów, poza tym 

nic się tutaj nie dzieje w Przychodni do tego czasu. Być może teraz, jak jest nowe kierownictwo, 

być może się coś zmieni, nie mam pojęcia. Ja na pewno, jeżeli taka będzie funkcjonować 

przychodnia przeniosę się z Gorzowa. Dlaczego? Bo przeniosłam się do Gorzowa, bo właśnie 

była tutaj przychodnia, która no nie funkcjonowała tak jak trzeba. Być może teraz zacznie 

inaczej. Ja nie mówię, że nie. Ale dajmy szansę stworzenia konkurencji. Będzie może wtedy 

dla pacjentów lepiej, bo każda z tych przychodni będzie chciała działać i pokazać, my jesteśmy 

w tym dobrze, my mamy lekarzy. Więc może zastanówmy się tutaj i dajmy szansę 

dziewczynom z naszej gminy. To są nasze osoby, tak? To jest moje takie zdanie. Dziękuję. 

           

Beata Wiśniewska – Przewodnicząca Rady -  Ja myślę, że to co Pani Kiełpińska 

powiedziała, to jest bardzo ważne. Proszę Państwa, my tutaj nie jesteśmy nikogo 

przeciwnikami, ani jednej przychodni, ani drugiej. Nam zależy, żeby nasi mieszkańcy mieli 

wybór. I to od Was zależy, ile osób do Was się przepisze, a my będziemy po prostu kibicować. 

I tu nie spotkaliśmy się po to, żeby się kłócić. Doceniamy i jedną stronę i drugą stronę 

doceniamy. i myślę, że na tym powinniśmy właśnie zakończyć. To od was zależy gdzie nasi 

mieszkańcy przyjdą, gdzie się zapiszą, bo same dobrze wiecie, że większość ludzi gdzieś jest 

w gminach ościennych, w Gorzowie, Witnicy I myślę, że to po prostu od Was, czy od jednej, 

czy od drugiej przychodni zależy, gdzie wrócą, do kogo wrócą i komu powierzą swoje zdrowie.  

 

 Anna Kardasz - Prezes Fundacji Zdrowy Bogdaniec - Bardzo dziękuję Pani Edyto. To 

jest cudowne, co Pani powiedziała. Pani Beato też bardzo dziękuję. Ja właśnie o to chcę prosić. 

Nie proszę o to, żebyśmy tylko i wyłącznie my miały podpisane i wyłącznie. Panią dyrektor, 
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nawiążemy na taką współpracę, w której to będzie dla dobra naszych pacjentów, a pacjenci 

wybiorą, kogo chcą. Być może to będzie tak dobra oferta, że będą chcieli zostać na dworcowej. 

Natomiast ja jeszcze chciałam zwrócić na jedną uwagę i broń Boże, nie jest to złośliwe. Jest 

pani dyrektorem od, dajmy na to od września. Czy udało się coś zmienić w funkcjonowaniu 

przychodni w Bogdańcu? Czy zwiększyła się ilość godzin, jakość usług do tej pory?  

 

Magdalena Białowąs - Dyrektor - Szanowna pani, trudno jest zwiększać ilość godzin, 

kiedy ja nie wiem, czy my będziemy od 1 stycznia. Ja jestem osobą odpowiedzialną i jeżeli ja 

rozmawiam z lekarzami, to chcemy coś zagwarantować i pewnego zaoferować. Także tak jak 

Państwu tu powiedziałam, od stycznia ta ilość godzin zostanie zwiększona. Będzie 5 razy w 

tygodniu po 5 godzin. I tak jak Państwu też powiedziałam, jeżeli będzie potrzeba, my te godziny 

będziemy zwiększać. Ja biorę bardzo odpowiedzialnie decyzję też finansową, ponieważ proszę 

Państwa, ja jestem dysponentem finansów publicznych. To nie są moje prywatne środki. Ja nie 

jestem niepublicznym zakładem opieki zdrowotnej. Ja jestem dyrektorem samodzielnego 

publicznego zakładu opieki zdrowotnej. Jestem rozliczona z każdej wydanej złotówki. Więc ja 

nie mogę podejmować decyzji finansowych, które są bez pokrycia. Więc oczywiście, jeżeli ja 

będę miała takie zapotrzebowanie, żeby tu będzie większe zapotrzebowanie na kadrę lekarską, 

to jak najbardziej my ją zwiększymy. Ja nie widzę żadnego problemu. Natomiast jeżeli się 

okaże, że tu nie będzie takiej rentowności, ja nie mogę obiecywać. Nie chcę być osobą bez 

pokrycia. Natomiast też w związku z tym, że ja oczywiście jestem od niedawna tutaj 

dyrektorem, ale urzędnikiem państwowym jestem od 17 lat. Ja administratorem danych 

osobowych tak samo, więc ja biorąc odpowiedzialność za swoje decyzje jasno mówię, ja nie 

podpiszę umowy współdzielenia gabinetu zabiegowego, po prostu przechodni dworcowej tu 

nie będzie. To nie jest nasza podstawowa działalność, no to jest Państwa decyzja, czy 

wybierzecie podmiot pewny, który jest, którym organem tworzącym jest województwo 

lubuskie i wraz z jakichkolwiek problemów finansowych to jednak nas wesprze, czy weźmiecie 

niepubliczny zakład opieki zdrowotnej, który nie ma zaplecza finansowego i nie ma pleców w 

postaci organu państwowego. To jest tylko tyle. Dziękuję. A jeżeli chodzi o to, o dostępność i 

wybór dla pacjentów, to ja jak najbardziej jestem otwarta, żeby były dwie przychodnie. 

  

Anna Kardasz - Prezes Fundacji Zdrowy Bogdaniec - No dobrze, proszę Państwa, 

znamy już nasze stanowiska. Dziękuję jeszcze raz za wsparcie Pani Edyty, dziękuję Pani Beacie 

za wsparcie. Proszę Państwa, jeżeli nie będziemy miały dostępu na dole do gabinetu 

zabiegowego, ograniczamy naszym pacjentom możliwość skorzystania z usług. Nie podpisze 

nikt z nami i nie dadzą nam ani kontraktu Narodowy Fundusz Zdrowia nie podpisze ani żadne 

nie dostaniemy zezwolenia nawet z funduszu dla osób niepełnosprawnych na funkcjonowanie 

takiej jednostki. Zaproponowałyśmy najbardziej korzystny finansowo pomysł, kompromis, w 

którym można nasz inspektor do spraw ochrony danych osobowych, którym jest Waldemar 

Kak, jak najbardziej dzisiaj potwierdził, że jest to możliwe. Natomiast macie Państwo teraz 

informację, że Pani Dyrektor nie wyraża na to zgodę. My wyrażamy na to zgodę. My chcemy 

po prostu współpracować. Liczymy na to, że Państwo pomożecie nam otworzyć się. Jesteśmy 

w pełni gotowe. Panie Wójcie, do tej pory bardzo dziękuję za wsparcie, które od Pana 

otrzymaliśmy od początku. Pamiętam, był to czerwiec, przeszliśmy pierwszy raz. Później były 

dużo rozmów, potem był sierpień. Panie Wójcie, pamiętam jak Pan nam powiedział, 
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dziewczyny twórzcie to. Jesteśmy, wiwatujemy wam, jesteście na dobrej drodze, żeby stworzyć 

podmiot medyczny. Zgłosiliśmy się, jesteśmy gotowe i mam nadzieję, że będziemy mogły od 

stycznia rozpocząć naszą działalność. 

 

Tomasz Kwiatkowski – Wójt Gminy Bogdaniec -  Ja jeszcze doprecyzuję, wcześniej to 

prawda jak Pani Radna prosiła o zmianę godzin, zresztą to już mówiłem Państwu na tym 

spotkaniu z Panią poprzedniczką byłem. No ten dialog był utrudniony, więc na dzisiaj ten dialog 

jest całkowicie na innym poziomie. Ta deklaracja, którą Pani Dyrektor złożyła jest też na 

piśmie. W ubiegłym tygodniu została skierowana. pisemne potwierdzenie tych zapewnień 

wcześniej. Tych zapewnień nawet nie było ustnych, o pisemnych już nawet nie musimy 

wspominać. Bardzo dziękuję.  

 

Beata Wiśniewska – Przewodnicząca Rady - Dziękuję bardzo, ale czy to są jeszcze 

pytania odnośnie ośrodek zdrowia czy jeszcze inne? Bo ja bym chciała, czy jeszcze państwo 

macie jakieś inne pytanie, bo jesteśmy w trakcie sesji. Ja myślę, że Pan Wójt tutaj już rozmawiał 

z Państwem i wszystko jest już przekazane, dlatego Dziękuję. Na pewno rozmowy były. 

Oczywiście Pan Wójt tutaj wie, Panie też wiedzą. Także to nam też zależy, żeby istniały dwie 

przychodnie i żeby nasi mieszkańcy mieli wybór. Także proszę nas bardzo dobrze zrozumieć. 

My tutaj nie jesteśmy przeciwni ani jednym, ani drugim. Także tylko ja na tą chwilę chciałabym 

się zapytać, czy oprócz spraw przychodni macie Państwo jakieś inne? Proszę bardzo.  

 

Karolina Tomczyszyn – Radna - Skierowano do mnie pytanie odnośnie linii 222, 

szczególnie pomiędzy godzinami 9.27 wyjazd z Wieprzyc i kolejny autobus po tym wyjeżdża 

dopiero o 13.42. i tutaj panie z Lubczyna się pytały, ponieważ pracują na takie godziny na drugą 

zmianę, że muszą czekać na przykład trzy godziny w Gorzowie na pracę. I teraz chciałem 

poprosić po prostu sołtysów, którzy mieszkają przy tej linii, czyli są to Wieprzyce, Jeżyki, 

Jasiniec, Chwałowice, Lubczy i Łupowo. Czy jest więcej takich osób, które mają taką potrzebę, 

żeby dojeżdżać autobusem do pracy właśnie jakoś tak, że ta 9.30 to jest dużo, dużo za wcześnie, 

a 13.42 jest to, że tak powiem za późno, tak? Czy jest taka możliwość, żebyście się wywiedzieli 

i na kolejnej może sesji byśmy o tym porozmawiali, czy w ogóle byłaby możliwość dołożenia 

jednego kursu w tym zakresie właśnie po to. Dziękuję bardzo.  

 

Piotr Kamiński – Sołtys Sołectwa Gostkowice - to ja od razu bym poprosił tutaj też 

sołtysów przy linii 221. Tutaj na ostatnim spotkaniu z Sołeckim było poruszane, aby dołożyć 

autobus, bądź zmienić godziny kursowania, przełożyć z godziny 15 tam 40, bo wyjeżdża 

autobus z Wieprzy z 15.02, później 15.40, później jest o 16.00 może któregoś z tych trzech 

autobusów po prostu przerzucić na godzinę poranną tak, aby mieszkańcy, którzy kończą zmiany 

nocne, na przykład na Stilonie, bądź też na strefie TPV i tamtych rejonów, na spokojnie zdążyli 

zjechać na Wieprzyce i wsiąść do autobusu, który by ich przywiózł do domu, bo tak muszą 

właśnie czekać po dwie, trzy, cztery godziny, najbliższy autobus nam jest z Wieprzyc, z tego 

co pamiętam o godzinie 10, dlatego tutaj też bym prosił sołtysów o wywiedzenie się, bo u mnie 

w miejscowości kilka zgłoszeń było, nie wiem jak jest w innych, także tutaj prosiłbym też o 

wywiedzenie się i może na najbliższej sesji udałoby się coś ustalić. Dziękuję.  
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Beata Wiśniewska – Przewodnicząca Rady - Dziękuję ślicznie. Proszę Państwa, w 

związku z wyczerpaniem wszystkich punktów dzisiejszych obrad zamykam szóstą sesję Rady 

Gminy Bogdaniec. Dziękuję wszystkim za przybycie i za czynny udział. 

 

Na tym obrady VI Sesji Rady Gminy zakończono 18:38. 

Protokołowała Małgorzata Lewandowicz. 

 

 


